
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta extraordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure9ti din data
de 08 decembrie 2020, ora 16:00

Convocarea sedintei extraordinare a fost facuta de catre Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu9or DAN, prin dispozitia
Tnregistrata sub nr. 1489/04.12.2020.

§edinta a avut loc sediul autoritalii deliberative din municipiul Bucure9ti,
B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au participat toti cei 45
de consilieri

§edin Ia s-a desfa9urat atat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx, in conformitate cu prevederile
H.C.G.M.B. nr. 94/23.03.2020 cat 9i prin prezenla fizica.

La 9edinta au participat urmatorii: domnul Nicu9or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Georgiana Zamfir- Secretar
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Mariana Brod – Director executiv,
Directia Asistenta Tehnica si Juridica si domnul Adrian lordache – Director
executiv, Directia Juridic

Au fost invitaji sa participe directorii din cadrul aparatului de specialitate
al Primarului General al Municipiului Bucure9ti 9i mass – media.

(

Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Buna ziua, doamnelor 9i domnilor consilieri 9i celorlalte persoane aflate

in sala
S-a Tntarziat un pic deoarece am vrut sa ne asiguram ca respectam

toate masurile sanitare.Rog tare mult ca personalul, de fapt toata lumea, in
afara de consilieri generali, din sala, sa ne a9tepte Tn sala adiacenta pregatita
de catre echipa. va mul{umesc.

Vrem sa pastram un numar de 20 de persoane, sanatatea fiecaruia de
aici este cea mai importanta. Consilierii generali raman in sala.

Buna ziua, doamnelor 9i domnilor consilieri generali, tuturor celor care
ne urmaresc pe facebook-ul 9i pe site-ul primariei live, bucure9teni bine ati
venit la 9edin+a Consiliu General al Municipiului Bucure9ti pe care o declar
deschisa. O sa dau cuvantul primarului general Nicu9or Dan pentru a ne
Tntampina.

(



Domnul Primar General Nicusor DAN
Buna ziua. Bine aji venit Ia prima 9edinta propriu zisa a Consiliului

General. inca nu suntem Tn format complet, dupa cum 9titi nu s-a Tncheiat
litigiul prin care instanjele sa confirme ultimii 10 consilieri supleanti. Acesta
este motivul pentru care nu putem nlci sa alegem viceprimarii Tn 9edinta de
azi. Avem mai multe proiecte importante. 'in primul rand cele mai importante
vizeaza lupta Tmpotriva coronavirusului, primele trei puncte de pe ordinea de
zi, este un acord Tntre Directia Generala de Asisten A Sociala a Municipiului,
un proiect european, primul punct, 9i dupa aceea doua proiecte care vizeaza
colaborarea noastra cu Direcjia de sanatate Publica pentru ca sa poata sa
faca anchetele epidemiologice 9i tot ce Tnseamna activitate pe oprire Tn lupta
Tmpotriva coronavirusului. Avem un proiect care vizeaza reducerea
considerabila a taxei turistice, avem o zona economica puternic afectata de
coronavirus si aceasta masura este binevenita si de altfel solicitata de
reprezentanjii acestei industrii. Avem un proiect prin care solicitam
Ministerului Educatiei, formal prin Hotararea Guvernului, transmiterea
cluburilor 9colare Tn administrarea municipalitalii, facem asta pentru ca vrem
sa dezvoltam, este parte din proiectul nostru, vrem sa dezvoltam zona
sportiva Tncepand de la nivelul cluburilor sportive 9colare 9i bineTnteles, sunt
pe parcursul acestui mandate, o sa extindem catre sportul de masa. De
asemenea un proiect similar vizeaza solicitarea catre Ministerul Educajiei,
formal catre Guvernul Romaniei de dare in administrare a Municipiului
Bucure9ti a cluburilor de copii, este primul pas Tnspre a face acele centre de
cartier de care se tot vorbeste, deci locatii Tn care sa Tsi desfasoare activitatea
9i asociajiile din zona 9i tinerii 9i persoanele varstnice, in care se desfi9oara
activitali culturale. Ultimul proiect despre care vreau sa va vorbesc, din
pacate o sa TI scoatem de pe ordinea de zi, pentru ca sunt ni9te chestiuni
tehnice, este o forma de ajutor pentru institujiile culturale independente
puternic lovite de criza sanitara, un ajutor din partea municipalitatii, repet din
motive tehnice suntem nevoiji sa iI scoatem de pe ordinea de zi, dar vom
reveni foarte curand asupra lor pentru ca e nevoie de acest ajutor de urgen A.
Cam atat despre ordinea de zi 9i o sa intervin punctual ori de cate ori este
nevole
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Domnul Pre9edinte de sedin@ Smighelschi Cosmin Victor
Multumim, domnule Primar General. Dau cuvantul doamnei Georgiana

Zamfir, Secretar general.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Muljumesc. Buna ziua, doamnelor 9i domnilor consilieri generali. va

anun! ca avem o prezen}a de 44 de consilieri. va supun la vot procesul
verbal incheiat in 9edinja ordinara a Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti din data de 2 decembrie 2020. va rog sa votaji.

(

Cu 41 de voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 abjineri, procesul
verbal a fOBt adoptat.

Mu ltumesc.

Domnul Pre9edinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Stimati colegi, doamnelor 9i domnilor consiglieri, Tnainte va voi supune

la vot proiectul suplimentat pentru ordinea de zi, respectiv bugetul, Proiect
de hotarare privind rectificarea bugetului propriu al municipiului Bucure9ti pe
anul 2020 9i validarea modificarilor aduse prin D.P.G. nr. 1493/07.12.2020
privind modificarea bugetului local al municipiului Bucure9ti pe anul 2020
pentru punerea Tn aplicare a Ordonanjei de Urgenta a Guvernului nr.
201/2020 cu privire la rectificarea bugetului de stat pe anul 2020, la
propunerea Primarului General.

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
De asemenea, dupa ce vom vota aceasta adaugare, va propun

scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 6 - Proiectul de hotarare privind
Tmputernicirea Consiliilor locale ale sectoarelor municipiului Bucure9ti
referitor la posibilitatea acordarii unor reduceri 9i scutiri 9i proiectul cu
numarul 10 - Proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unor Granturi
de sprijin al activitatii sectorului cultural independent din Municipiul Bucure9ti
prin programul ”Susjinem Cultura Tn Bucure9ti”.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am si eu o luare

perm iteji .
de cuva Dentru ordinea de zi, va rog. Daca fmi



Domnul Presedinte de sedinla Smiqhelschi Cosmin Victor
Numai o secunda, domnule Badulescu, va rog mult de tot. Din punct

de vedere administrativ va rog sa folosim chat-ul pentru a cere cuvantul 9i
atunci cand spunem doresc sa iau cuvantul sa menjionaji punctul, pentru ca
ramane Tn9irat 9i nu se 9tie exact, vreau sa ma asigur ca toata lumea are
dreptul la cuvant. De asemenea, toata lumea are microfoanele Tnchise 9i doar
la solicitare 9i Tn ordinea Tn care vor fi in acel chat vor primi consilierii generali,
cuvantul. Mul+umesc. Acurn domnule Badulescu, va rog.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule Primar General al Municipiului Bucure9ti, in primul rand ma

a9teptam sa vad reprezentantul Prefecturii Tn aceasta sala care ne asigura
ca lucrurile care se Tntampla aici sunt Tntr-o anumita legalitate. Nu este
obligatoriu 9i nu trebuie sa !inem cont de aceasta chestiune. Era o cutuma
9i ne dadea un pic de siguran+a. Ce ne deranjeaza 9i ce probleme avern noi?
Raportat la solicitarea dumneavoastra de suplimentare a ordinii de zi 9i
anume introducerea unui punct care vizeaza o modificare Tn interiorul
bugetului 9i nu numai o modificare pentru ca dumneavoastra, pe langa faptul
ca 1-ati pus foarte tarziu 9i ne este foarte greu cu speciali9tii no9tri sa
injelegem de ce nu aji pus in discutia noastra, a consilierilor generali, o
chestiune care este atat de importanta pentru Bucure9ti 9i aji in+eles sa
ascundeji prin acest raport de specialitate o manevra tehnica pe care
dumneavoastra vreji sa o faceji in complicitate cu cei care v-au ajutat sa
ajungeji primar, respectiv cei de la Ministerul Finanjelor, acel giumbu91uc
financiar din care eu am injeles cu colegii no9tri ca nu mai vin banii pe care
Ti datora Primariei Guvernul 9i din acte, dintr-o manevra sa spunem tehnica
ajung practic in pu9culita ELCEN-ului, in felul acesta Tndepartandu-ne de la
legea bugetului de stat 9i de la ordinea de priorita Ii. Trebuie sa injelegeji ca
bugetul Municipiului Bucure9ti are o serie de arierate pe care noi trebuie sa
le achitam 9i tocmai de asta spuneam ca ar fi fost normal, domnule Primar
General, ca acest swap, pentru ca e o chestiune noua Tn terminologia de
specialitate swap, o compensare Tnteleg eu, eu nu prea, eu am doua limbi
la baza rusa 9i romana, e mai greu cu engleza, injelegeji dumneavoastra
aceasta operajiune, Tncalcand Tn acest feI legea bugetului de stat. §tiu ca v-
aji consultat Tndelung cu ministrul finanjelor, Tnsa va rog sa ave{i Tn vedere
ca atunci cand veti propune acest proiect de pe ordinea de zi sa luati Tn calcul
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instan@ aceasta chestiune raportat la Tncalcarea pe care v-am enun jat-o
pujin mai sus 9i anume prioritatea arieratelor, iartipul acesta de compensare
pe care dumneavoastra vreji sa iI faceji in complicitate cu fostul ministru,
prim-ministru al Romaniei pentru ca toata presa a vazut ca va asigurat ca
ace9ti bani vor veni 9i a aparut Tn presa nu este o chestiune pe care o
speculez este de eviden@ ar putea prejudicia 9i Tncalca bugetul de stat. va
aduc la cuno9tinla faptul ca, chiar daca sunteji primarul municipiului
Bucure9ti 9i un, sa spun cunoscator, nu foarte bun al legislajiei Tn materie,
Tncalcaji astazi cateva principia, motiv pentru care noi va anun Iam ca vom
ataca Tn instanla aceasta hotarare 9i m-a9 fi a9teptat Tnainte de toate sa cereti
Tncuviintarea Consiliului General atunci cand ati convenit Tn interiorul unui
contract sinalagmatic cu ministerul sa faceji aceasta compensare. Nu a9tept
un raspuns de la dumneavoastra. Haideji sa intram pe ordinea de zi, numai
ca am vrut sa 9tili punctul nostru de vedere pe aceasta chestiune pentru ca
urmeaza sa intre pe suplimentara.

va multumesc frumos.

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Aceasta discujie urmeaza sa o avem daca doriti Tn ipoteza Tn care

punctul este aprobat pe ordinea de zi 9i Tn momentul Tn care TI vom discuta
pe ordinea de zi. Acum discutam componenja ordinii de zi.

Domnul Pre9edinte de sedin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
Supunem la vot introducerea pe ordinea de zi, la punctul 1, a

proiectului de hotirare privind rectificarea bugetului propriu al
Municipiului Bucure9ti pe anul 2020 9i validarea modificarilor aduse
prin D.P.G. nr. 1493/07.12.2020 privind modificarea bugetului local al
Municipiului Bucure9ti pe anul 2020 pentru punerea in aplicare a
Ordonan jei de Urgenji a Guvernului nr. 201/2020 cu privire la
rectificarea bugetului de stat pe anul 2020.

Vot, va rog.
inchidem votul
Cu 36 de voturi pentru, 1 vot impotriva, 7 abjineri, proiectul a

trecut, este introdusa pe ordinea de zi rectificarea bugetara la punctul
numirul 1

Vom vota mai departe 9i perltru scoaterea de pe ordinea de zi a
punctului numarul 6 9i dupa aceea numarul 10.

(
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Tncepem cu numarul 6, va rog. Eliminarea de pe ordinea de zi a
proiectului de hotarare privind imputernicirea Consiliilor locale ale
sectoarelor municipiului Bucure9ti referitor la posibilitatea acordarii
unor reduceri 9i scutiri. Vi rog, vot, doamnelor 9i domnilor consilieri.

Cu 32 de voturi pentru, 12 voturi impotriva, 1 abjinere, a fost
adoptata scoaterea.

Domnul Primar General Nicusor DAN
O explicajie pentru acest vot. O sa va propunem o 9edinla de Consiliu

General saptamana viitoare, in care o sa revenim cu acest punct 9i atunci o
sa decidem, in Consiliul General, Tntre doua alternative pentru care nu avem
un raspuns de la primariile de sector. Dupa cum 9tili, Ordonanja de Urgenla
ne permite noua sa permitem sectoarelor sa reduca anumite taxe cu pana la
50% 9i avem de ales Tntre doua alternative. Noi la randul nostru sa permitem
fiecarui sector sa faca ce vrea sau noi de la nivelul Consiliul General sa
decidem o scutire la nivelul sectoarelor municipiului Bucure9ti. in saptamana
de pana la 9edin ja viitoare o sa avem un dialog cu reprezentanjii sectoarelor
sa vedem care este optiunea lor, care este impactul bugetar pentru fiecare
dintre ele.

(

Dornnul Presedinte de sedin+a Smighelschi Cosmin Victor
Muljumesc. Voi supune la vot acum scoaterea de pe ordinea de zi

a proiectului cu numirul 10 - Proiect de hotirare privind aprobarea
acordirii unor Granturi de sprijin al activitalii sectorului cultural
independent din Municipiul Bucure9ti prin programul ”Susjinem
Cultura Tn Bucure§ti”.(

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Domnul primar, pentru ca am discutat dimineata la Comisia de cultura,

aji intrat 9i durnneavoastra, vreau sa va Tntreb de ce-1 scoateji de pe ordinea
de zi? Pentru ca eu 9i cu colega mea, doamna Davidescu, am spus ca dupa
parerea noastra mutarea la Directia de Cultura este o idee care nu va
produce rezultate 9i ca din pacate este tarziu sa ajutam acum fizic, banii sa
9i ajunga la cei care Tntr-adevar au mare nevoie de bani. Daca amanam pe
saptamana viitoare este chiar 100% sigur ca nu vom intra in posesia banilor
niciodata pe acest an. §i atunci de ce amanam? De ce nu va
acum? De ce sa amanam? va muljumesc.
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Domnul Primar General Nicusor DAN
Am fost Tmpreuna la acea 9edin@ de consiliu. in linii mari exista doua

alternative: de sprijinire a sectorului cultural independent, este a9a numitul
capital de lucru, ceea ce Tnseamna ca noi sa-i ajutam cu chirii 91 cu oameni,
cu contabil, cu mic personal, 3 oameni a9a era proiectul inijial, sau ajutor pe
proiect. Sectorul cultural vrea un ajutor pe capital de lucru ca sunt in situajia
de a9 Tnchide teatrele. Din pacate, am constatat ca pentru a vota un astfel de
proiect trebuie sa avem un aviz de la Consiliul Concurentei 9i de la Comisia
Europeana pentru ca e vorba de un ajutor de stat chiar daca suma este foarte
mica. Si atunci o sa avem o noua discutie cu cei din sectorul cultural sa
vedem daca putem sa ne mutam pe partea de protect ca sa fie mai rapid.(

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Se mai poate atunci domnul primar? Nu credeji ca e mai bine sa

discutam despre un proiect a9a cum fusese gandit cu regulament 9i a9a mai
departe care sa dea bani pentru proiecte culturale 9i asta sa se Tntample cat
mai repede Tncepand din ianuarie pentru ca nu o sa putem reu9i mai repede
de atat. Dar sa nu mai pierdem timpul. Este clar ca nu se poate da ajutor de
stat. Cunoa9teji experienjele Romaniei Tn acest domeniu. Nu o sa primim
decat Tn cateva luni cel mai devreme un aviz de acolo. Atunci singura varianta
sa-i ajutam este un proiect care sa genereze fonduri macar in ianuarie.
Multumesc.

(

Doamna Consilier Davidescu Mariana Monica
Monica Davidescu sunt. Tot pe acest subiect cultural. A9a cum am

spus 9i diminea+a in comisie, nu putem sa-i amestecam pe toli independenjii
in acela9i proiect. Sunt nevoi foarte diferite. Nevoi diferite ale celor care nu
mai pot sa T9i plateasca chiria pentru ca nu mai fac proiecte, nevoi diferite ale
celor care fac proiecte, depoziteaza decoruri, platesc oameni 9i au turnee in
salile Tnchiriate din Bucuresti si din tara, nevoi diferite ale artistilor total
independenji care lucreaza azi cu un independent, azi cu altul, dar evident
nemaifiind proiecte ace9tia nu au mai putut fi remuneraji. De aceea trebuie
sa discutam 9i sa facem doua proiecte diferite care sa ii poata ajuta pe toli,
iar proiectul cu ARCUB merge pentru cei care chiar creeaza proiecte.
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Domnul Primar General Nicusor DAN
Foarte pe scurt, sunt trei tipuri de ajutor care pot sa fie date. Este

ajutorul pe capitalul de lucru, care intra pe schema de ajutor de stat 9i pe
care exista dificultatile tehnice de care am vorbit, este partea de concurs de
proiecte 9i este partea de ajutor pentru arti9ti individuali. Pe partea de arti9ti
individuali exista o ordonan@ de nivel najional care da un feI de 9omaj tehnic
pentru ace9ti arti9ti cei care, 9i aici e dificultatea, cei care pot sa dovedeasca
o forma de colaborare. §i aici din pacate unii nu pot. Asta este o problema.
Pe partea de proiecte, asta este direc jia pe care probabil ca o sa mergem
Tmpreuna cu operatorii. Eu inijial aveam ideea de a face un ajutor de urgen@
acum pentru ca pur 9i simplu sa nu se Tnchida salile 9i dupa aceea sa
reconsideram tot ceea ce Tnseamna activitatea ARCUB-ului pentru ca o
suma consistenta sa se duca pentru sectorul independent pentru concursuri
serioase de proiecte. Asta oricum o sa o facem. Acum o sa vedem daca
putem sa facem o competijie mai mica in lunile care urmeaza Tnainte sa
facem competijia mare prin ARCUB.

(

Domnul Presedinte de sedin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumim, domnule primar. Supunem la vot scoaterea proiectului cu

numarul 10 de pe ordinea de zi. Vot, va rog.
Cu 36 voturi pentru, 3 voturi impotrivi, 6 abjineri, astfel a fost scos

9i proiectul numarul 10 de pe ordinea de zi.
Doamne 9i domnilor va rugam sa votaji ordinea de zi in integralitatea

sa

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Daca Tmi permiteji 9i mie, este o chestiune care vizeaza chestiunea de

ordin public, domnule Nicu9or Dan. vad ca viceprimarul ales al capitalei,
domnul Vlad Voiculescu, a discutat cu dumneavoastra posibilitatea
carantinarii Bucurestiului? Ati avut astfel de discutii Tn acest sens? Deci
Europa FM titreaza acum, iar fluxurile sunt toate pline despre aceasta
chestiune. in primul rand ca in Bucure9ti nu este ales niciun viceprimar.
Urmeaza sa fie ales ca urmare a unei majoritali de dreapta, de stanga cum
va fi aici, dar nu asta ne intereseaza. Daca a+i avut discujii pe carantinarea
Bucurestiului. Deci iata. citesc, sunt consternat. va trimit linkul, domnule
Nicu9or Dan 9i va rog sa aveji o pozitie publica vizavi de chestiunea asta. va
mul+umesc, domnule primar. \/-/
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Domnul Primar General Nicusor DAN
Domnule consilier general, mai precis consilier local in Consiliul

General al Municipiului Bucure9ti, a9a spune Codul administrativ, suntem in
Consiliul General 9i nu la revista presei.

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
Doamnelor 9i domnilor va rog mult de tot exista 9i o inechitate care se

petrece pentru ca avem un format hibrid, dumneavoastra cei prezenji in sala
puteji apasa pe butonul ”speak” 9i luati cuvantul automat, ceea ce nu este
corect fata de ceilalji consilieri generali care sunt online 9i vrem sa fim
echitabili.(

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Nu dumneavoastra ne-ati invitat aici?

Domnul Pre9edinte de sedin@ Smighelschi Cosmin Victor
Prioritatea pentru Consiliul General atat timp cat sunt pre9edinte de

sedinta este sanatatea dumneavoastra .

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dumneavoastra trebuie sa-mi asiguraji mie dreptul sa stau aici, iar

inechitate, dumneata nu ai un bagaj juridic de specialitate, ca vad ca te cacai
cand scoti 9i bagi de pe ordinea de zi. Deci, te rog frumos. Inechitate
Tnseamna altceva. Folose9te ceea ce e de folosit, nu ma certa pe mine.

(

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumesc, domnule Badulescu. Trecem la punctul 1 de pe ordinea de

Vot, va rog, ordinea de zi in integralitate. Tnchidem votul. Multumesc.
Cu 37 voturi pentru, 1 vot impotriva, 7 abjineri, ordinea de zi a fost

ZI

adoptata in integralitatea sa.
Vom trece la primul punct de pe ordinea de zi. Tnainte de asta voi da

cuvantul domnului Deaconescu, dupa care urmeaza domnul Andrei Rigu.



Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
va multumesc. Cerusem cuvantul la ordinea de zi pana in votarea ei

pentru ca voiam sa remarc doua lucruri, o data ca cei care timp de 4 ani 9i 4
luni au suplimentat Tntr-un mod neru9inat fiecare ordine de zi, sunt sute de
proiecte, cred ca peste 650, daca fmi aduc aminte cifra exacta, astazi devin
apostolii transparenjei in administrajia publica. Eu cred ca, despre proiectul
acesta de rectificare bugetara, primarul general a vorbit suficient de clar 9i Tn
presa, 9i noi la Tnceputul 9edinjei de astazi, 9i Tn 9edinja trecuta, 9i 9tim care
au fost resorturile pentru care acest proiect a venit atat de tarziu. Sunt
convins ca nu va deveni o practica suplimentarea ordinii de zi 9i transrniterea
proiectelor de hotarari Tn ziua 9edinjei 9i ca este doar o excep jie. Tnsa a9
avea un sfat pentru dumneavoastra, domnule pre9edinte de 9edinji, in
calitatea dumneavoastra nou aleasa, sa va asigura{i, sa cereji celor de la
tehnic 9i sa va asiguraji ulterior ca in momentul Tn care noi, consilierii
generali, primim proiectele care se Tntampla sa fie pe ordinea suplimentara,
acestea sunt postate 9i pe site-ul web al Primariei Municipiului Bucure9ti,
astfel Tncat 9i bucure9tenii sa aiba acces, atat la proiect, in timp util, cat 9i la
documentele de prezentare, 9i nu doar peste 10 zile la hotararea deja
adoptata, in eventualitatea Tn care ea va fi adoptata. A9adar, daca s-a
schimbat ceva, 9i cu siguran Ia s-a schimbat, 9i oamenii simt asta in
Bucure9ti, haideti sa ducem schimbarea asta pana la capat 9i haide li sa fim
transparenti, a9a cum am promis Tn campanie. in privinja domnului acela, de
graba calatorul de dulap al doamnei Firea, eu cred ca ar trebui sa propunem
aici 9i limitarea luarilor de cuvant la unu-doua minute 9i la tema respectiva,
caci nu cred ca trebuie sa paravizitam o 9edinta Ia care participa 45 de
oameni Tn acest moment, plus primarul general, ca este cineva nevorbit sau
este cineva suparat pe ni9te rezultate de acum doua luni 9i jumatate de la
alegeri. va muljumesc tare mult!

(

(

Domnul Presedinte de sedin fa Smighelschi Cosmin Victor
Multumesc, domnule Deaconescu!
Domnule Andrei Rigu?

Domnul Consilier Riqu Andrei Daniel
Multumesc, acum am putut sa fmi activez sunetul. Muljumesc, domnule

pre9edinte!
Stimati colegi consilieri, stimate domnule primar general, salut acest

proiect de hotarare, punctul 1 de pe ordinea de zi 9i consider ca este foarte

%~

b Z
+y

~HP:Jy



util sa se aloce cat mai multi bani luptei Tmpotriva covid, este necesar sa fie
gestionata cat mai bine aceasta pandemie 9i sa putem sa ie9im din aceasta
situatie cat mai rapid, dar totu9i Ti solicit domnului primar 9i aparatului de
specialitate din subordine sa fie foarte atenji la modalitatea de implementare
a acestui proiect, astfel Tncat sa se ob jina cele mai bune prejuri pentru
echipamentele care se vor achizijiona. Mai exact cred ca prejurile medii pe
baza carora se vor achizitiona aceste echipamente, tinand cont ca bugetul a
fost

Domnul Pre9edinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Acesta este punctul urmator, domnule Rigu, dar suntem la rectificare,

da?
(

Domnul Consilier Rigu Andrei Daniel
Daca este nevoie, o sa repet ce am spus la punctul urmator, daca nu

este punctul 1 de pe ordinea de zi proiectul cu „Protejaji Tmpotriva covid”,
daca este necesar.

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Suntem la punctul cu rectificarea bugetara.
va rog, domnul Horia Tomescu.
Muljumesc, domnul Rigu.

Domnul Consilier Tomescu Horia
Buna ziua, stimati consilieri! Buna ziua, domnule pre9edinte! Buna ziua,

domnule primar general!
Ma auziti?

(

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
va auzim.

Domnul Consilier Tomescu Horia
A9 dori sa supun votului un amendament la acest punct de pe ordinea

de zi
in bugetul Direcjiei Generale de Asistenla Sociala a Municipiului

Bucure9ti, Anexa 2.35, fala de proiectul supus dezbaterii, la subcapitolul
68.02.50.50. la alineatul 20.30.30, se modifica influenta din minus o mie de
mii lei la plus o suta mii lei 9i influenta de la Obiectivul Modernizare Imobil din
Strada Soldat Grigore Raducanu nr. 3, sector 1, pentru Centrul de Educajie
91 Tngrijire pentru copii zero-trei ani, HCGMB 139/30.08.2012, se modifica din



minus o mie lei in minus doua mii sute lei, creditele de angajament raman
nemodificate.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Avem 9i noi un amendament, daca se poate, domnule pre9edinte.

Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Domnule Tomescu, amendamentul a fost trimis Tn scris? Ca sa iI putem

reciti 9i supune la vot. Pi Tnregistrat?

Domnul Consilier Tomescu Horia
TI supun eu acum 9i vi-I trimit 9i Tn scris.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Mai avem 9i noi un... fmi pare rau, mai avem... domnule pre9edinte?

Domnul Pre9edinte de 9edin la Smiqhelschi Cosmin Victor
Domnule consilier general, trebuia sa fi putut sa iI punem la dispozitie

consilierilor din sala. Nu avem o forma scrisa. Daca Tl pute li trimite acum pe
e-mail formulat ca atare, TI voi supune la vot.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule pre9edinte, mai avem 9i noi un amendament 9i am vrea sa

vina directorul Administratiei Spitalelor, pentru ca este o chestiune pe care
am regasit-o in documentajia pe care dumneavoastra ne-a+i pus-o la
dispozitie, respectiv raportul de specialitate 9i a9 vrea sa le lamurim. Pana
atunci, daji-mi voie, pentru ca suntem la partea care vizeaza
amendamentele. . .

(

Domnul Pre9edinte de sedin+a Smighelschi Cosmin Victor
Aveji un amendament de depus, domnule Badulescu?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Asta am 9i spus. O sa Ti dau citire, dupa care am sa iI depun la

secretariat .
Amendarnent la proiectul de rectificare a bugetului propriu al

municipiului Bucure9ti pe anul 2020 9i validarea modificarilor aduse, atentie!
prin Dispozi+ia Primarului General 1493 din 07.12.2020, privind modificarea
bugetului local al municipiului Bucure9ti pe anul 2020, pentru punerea Tn
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aplicare a Ordonanjei de Urgenji a Guvernului 201/2020 cu privire la
rectificarea bugetului de stat pe anul 2020, astfel:

in bugetul Administrajiei Spitalelor 9i Serviciilor Medicale, Anexa 2.43,
fata de proiectul tarziu supus dezbaterii, asta nu face parte din corpul
amendamentului, se majoreaza influenja cu suma de cinci sute de mii lei prin
majorarea alineatului 20.30.30, pentru susjinerea proiectului „Testare covid
pentru ceta+enii municipiului Bucure9ti”, influenja totala de majorare a
bugetului Administratiei Spitalelor 9i Serviciilor Medicale devine patruzeci de
miB patru sute 9aptezeci 9i 9ase mii lei, iar pentru pastrarea echilibrului
bugetar se diminueaza bugetul Primariei Municipiului Bucure9ti, Anexa 2.47,
subcapitolul 51 .02.01.03, titlul 20, precum 9i alineatul 20.30 cu suma de cinci
sute de mii lei

A9 vrea sa permiteji sa Ie spun consilierilor care urmeaza sa dezbata
9i sa supuneti aprobarii, de ce acest amendament este important. Am auzit,
pujin mai devreme, vorbindu-se cu un populism grotesc despre chestiuni
care tineau de grija dumneavoastra, domnule primar, pentru ca
dumneavoastra sunteti initiatorul proiectului de rectificare, vizavi de starea
de sanatate a unor institutii, ma rog, va spun ca institutiile nu sunt afectate
de starea epidemica, oamenii, in general, sufera de acest lucru. §i atunci,
vazand care sunt prioritalile la nivelul municipiului Bucure9ti 9i retardul
Directiei de sanatate Publica 9i a celor care se ocupa astazi de modul Tn care
se intervine la apelul unui cetatean care acuza tot felul de forme de viroze,
ca e covid sau ca e altceva, la doua-trei zile diferen A, 9i apetitul Guvernului
care tocmai a plecat acasa 9i a pierdut alegerile, 9i anume acela de a
Tndruma cetatenii municipiului Bucure9ti Ia unitalile private pentru a Tngro9a
buzunarele acestora, va rog sa discutati cu dreapta care va susjine, sa fiji de
acord cu acest amendament care nu face decat sa aduca un beneficiu starii
de sanatate 9i cetajenilor. Apelez la dumneavoastra, sunteji de acord cu
mine, mai ales ca nu degeaba v-am spus ca pujin mai devreme colaboratorul
dumneavoastra, domnul Voiculescu, se gandea, Tntr-o discu+ie cu
dumneavoastra, sa Tnchida Bucure9tiul. Ar fi pacat! Haideji sa facem testele
astea 91 vedem daca mai Tnchidem Bucure9tiul, domnule primar Nicu9or Dan!

(

(

Domnul Pre9edinte de 9edin}a Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumesc, domnule Badulescu!
va rog sa depuneji amendamentul.
Voi supune Tntai la vot acest amendament.
Perfect. va supun amel
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Mai am o chestiune. Dupa ce depunem amendamentele, sa

pregateasca pe directori, sa ne lamureasca Tn interiorul...
TI

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Vom invita persoanele.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
va muljumesc!

Domnul Pre9edinte de 9edin la Smiqhelschi Cosmin Victor
va multumesc si eu, domnule consilier!
Vom supune la vot amendamentul propus de citre domnul consilier

general Horia Tomescu. iI aveji pe e-mail.
(

Doamna Secretar General Georgiana Zarnfir
Vi se transmite online. Sedinta se desfa§oara online, avand Tn vedere

conditiile de pandemie. Nu scrie nicaieri... Tmi permiteji? Eu v-am ascultat
mai devreme. Vorbim pe rand, va rog frumos? Domnule consilier Badulescu,
nu ridicati tonul Ia mine! Mai devreme v-am explicat ca nu votam pang nu
avem amendamentul. Unde e neTntelegerea?

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smighelschi Cosmin Victor
Avem amendamentul.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Daca mi-ati fi dat voie sa vorbesc.

(

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
va rog mult de tot, domnule Badulescu!

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Nu cunosc termenul. Daca dumneavoastra Tl folositi, Tnseamna ca iI

cunoasteti foarte bine.

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victo[
Citesc eu din nou amendamentul pentru a fi clarificat. In faja mea,

domnule consilier general. Va ajunge irnediat 9i pe email-ul dumneavoastra.
Ti dau citire amendamentului, pentru a fi consemnat Tn procesul-verbal.
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Amendament din partea domnului consilier general Horia Tomescu la
proiectul de rectificare a bugetului propriu al municipiului Bucure9ti pe anul
2020 9i validarea modificarilor aduse prin Dispozi+ia Primarului General nr,
1493 din 07.12.2020, privind modificarea bugetului local al municipiului
Bucure9ti pe anul 2020, pentru punerea Tn aplicare a Ordonantei de Urgen@
a Guvernului nr. 201/2020 cu privire la rectificarea bugetului de stat pe anul
2020, astfel

in bugetul Direcjiei Generale de Asistenta Sociala a Municipiului
Bucure9ti, Anexa 2.35, ce face parte din proiectul supus dezbaterii, la
subcapitolul 68.02.50.50, la alineatul 20.30.30, se modifica influenja din
minus o mie de lei in plus o suta mii lei 9i influenta de la Obiectivul
Modernizare Imobil din Strada Soldat Grigore Raducanu nr. 3, sector 1,
pentru Centrul de Educatie 9i Tngrijire pentru copii zero-trei ani cre9a,
HCGMB 139/30.08.2012. se modifica din minus o mie mii lei in minus doua
mii o suta mii lei, creditele de angajament raman nemodificate.

Supun la vot amendamentul.
S-a trimis 9i pe email, domnilor consilieri. S-a comunicat inclusiv de la

microfon. Doamna consilier, ne aflam Tn conditii speciale medicale §i vom
face tot ceea ce trebuie sa trecem cu bine peste perioada asta in beneficiul
cetajenilor care ne urmaresc.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Haide li sa va spun ceva. Aji fi putut, ca sa Tnchideji aceasta chestiune,

sa faceji altceva, ca dumneavoastra nu sunteji consilier de ieri, de azi.
Aji fi putut ca sa Tnchide li aceasta chestiune, sa faceji altceva, ca

dumneavoastra nu sunteti consilier de ieri de azi, sa-I luati, sa-1 semnati si sa
TI depuneti dumneavoastra acolo.

(

Domnul Pre9edinte de 9edin la Smiqhelschi Cosmin Victor
va rog votaji. Mai sunt cinci consilieri. Vedeji ca ave Ii la poll, acolo.

Sebastian Bu9i, Enciu Mihaela, va rog sa votaji. Oprirn votul.
Cu 26 de voturi pentru, 11 voturi impotriva, 5 abjineri,

amendamentul a fost adoptat.

Supun la vot urmitorul amendament, propus de citre domnul
consilier general Badulescu.



Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule pre9edinte, va rog frumos sa ne ajute 9i pe noi cineva sa ne

explice cineva de specialitate ce vizeaza amendamentul care daca va fi
adoptat, pe ce vor da banii bucure9tenii?

Domnul Pre9edinte de sedin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
§apte colegi, 9ase colegi care nu au raspuns inca. va rog, domnul Dan

Milea, domnul Purcarea 9i doamna Lipa. Domnul Rigu, va rog.
Tnchidem votul
Cu 15 voturi pentru, 26 voturi impotrivi, 3 abjineri, amendamentul

a fost respins.
va rog frurnos sa invitam pe cineva la microfon conform dorintelor

consilierului general. Doamna Cosmina Simean, Tmi cer scuze Director
general D.G.A.S.M.B. Luaji Ioc la un microfon acolo, va rog, distantata.
Domnilor consilieri daca exista Tntrebari, va rog 9i pe chat.

Domnul Tomescu, daca aveti Tntrebari, daca nu, din sala mai exista
Tntrebari?

Aji solicitat prezenta doamnei.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu am solicitat.

Domnul Pre9edinte de sedin la Smiqhelschi Cosmin Victor
Este 91 domnul Apostol Tn sala. TI doriji pe domnul Apostol?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
O secunda, eu sunt interlocutorul dumneavoastra domnul Smighelschi.

Eu am solicitat ca doamna care este beneficiarul amendamentului sa ne
explice pentru ca noi nu suntem de specialitate, eu sunt jurist, colegul meu
este medic ginecolog, dumnealui are alta pregatire. Cum se traduce acest
amendament? adica ce va doriji, ce T9i doresc colegii dumneavoastra prin
acest amendament? ce vrea sa se Tntample cu banii? ce vizeaza asta?

(

Domnul Pre9edinte de 9edinta Smighelschi Cosmin Victor
va rog doamna.
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Doamna Director general al DGASMB – Cosmina loana Simean
Nicolescu

Buna ziua, domnilor consilieri generali, buna ziua, domnule consilier
Badulescu. Referitor la Tntrebarea dumneavoastra, este o diminuare a unei
sume din investitii a9a cum 9titi sunt ni9te bani blocaji la ora asta, pentru ca
investijiile nu pot fi platite, ii mutam Tntr-un titlul de bunuri 9i servicii cu
caracter general avand Tn vedere sezonul rece Tn care ne aflam 9i multiplele
obligajii care decurg pentru Directia Generala de Asistenji Sociala. Avem
problematica persoanelor adutte fara adapost care se finanjeaza din aceasta
linie, persoanele adulte fara adapost care incep sa manifeste simptome de
covid ceea ce pana acuma nu a fost cazul 9i avem nevoie de izolare pentru
aceste persoane 9i nu in ultimul rand o sa vedeji la punctul numarul 1, acum
cred ca este punctul numarul 2 pe ordinea de zi, proiectul cu POIM avem
nevoie de ace9ti banuji pe linia de 30.30. ca sa Tncepem sa demaram, sa
putem face angajamentele legale 9i aloparea pe achizitia de echipamente de
protectie. Este practic o mutare a banilor pe care nu ii putem folosi din
investijii in acest an in capitolul de bunuri 9i servicii.

Multumesc!

(

Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumesc 9i eu. Dornnul Tomescu, va rog mult de tot.

Domnul Consilier Tomescu Horia
Nu am alte adaugari. Vi muljumesc mult, doamna director general.

Domnul Presedinte de 9edin+a Smighelschi Cosmin Victor
Multumesc!
Daca mai exista Tntrebari pentru doamna?
Multumim, doamna Simean.
va supun la vot punctul numarul 1, rectificarea

(

bugetara in
integralitatea sa.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pai nu ne-a raspuns domnul Apostol. L-am rugat sa ma lamureasca cu

o chestiune care este Tn ceea ce ne-aji prezentat dumneavoastra, ramasese
in a9teptare. Asta este partea cu amendamentul.

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
Am Tnceput votul. va promit ca N las 9i pe domnul Apostol.
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Era vorba de raportul de specialitate.

Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumesc!

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu am solicitat Tnainte, domnul Smighelschi.

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smighelschi Cosmin Victor
Domnul Apostol sunteji la microfon?
Bine ati venit. Vi rog pana la pregatirea votului, va dam cuvantul pentru

transparenla deptina, a9a curn va dori{i, a9a cum ne dorim 9i noi.(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Apa cum trebuie sa fie. Imediat domnule director. in raportul de

specialitate care a fost fara numar, raportul de specialitate nu conjine numar
la momentul cand ni I-ati distribuit.

Domnul Presedinte de sedin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
TI putem lisa pe domnul Apostol?
va rog mult de tot.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dar nu am pus Tntrebarea.

(
Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smighelschi Cosmin Victor
Apucase]i sa TI Tntrebaji.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Fiti atenti. Nu aveti emotii. Deci, domnule Primar general daca aparatul

dumneavoastra cand mai trimite documente, sa le personalizeze. De
exemplu raportul de specialitate pe care dumneavoastra l-aji dat consilierilor
nu are numar. Eu a9a l-am primit. va rog frumos sa ma scuzaji ca va spun
dar raportat la anumite chestiuni din trecutul dumneavoastra mie fmi este
frica sa nu patesc ceva, sa ma trezesc cu un alt raport. Acum am sa ma Tntorc
in interiorul raportului 91 am sa pun urmatoare Tntrebare. Zice a9a:
Administrajia Spitalelor 9i Serviciilor Medicale prin cateva adrese diminueaza
suma de 21.386 de la bunuri 9i servicii 9i majoreaza cu 8.562 transferuri catre
institujii publice, dupa care mai majoram cu 8.562 transferul pentru institu+ii

/.
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publice. La ce se refera asta domnule director? pentru clarificare care cred
eu ca daca vizeaza proiectul POIM atunci Tnjeleg, e doar o chestiune de
exprl mare .

va multumesc!

Domnul Vasile APostol - Director general Administra+ia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucuresti

Avem o diminuare de 23.746 de mii de lei, aproximativ 24 de milioane,
din articole bugetare Ia care am facut economie sau execujia bugetara nu a
ajuns la limita 9i prive9te transferuri catre spitalele covid avand Tn vedere
activitatea pe care o desfa9uram Tn ultima vreme de a mari capacitatea de
paturi ATI in Bucure9ti. Vreau sa va informez ca la acest moment prin cele
9ase spitale declarate covid de catre Ministerul sanatatii avem la dispozi+ie
78 de paturi ATI. Intentionam sa Tnfiintam 10 paturi ATI la spitalul sfantul
§tefan, 16 paturi ATI la Spitalul Victor Babe9 9i alte 25 de paturi ATI la spitalul
Colentina, pentru care la acest moment din perspectiva demersului am
depus documentajia privind eliberarea certificatelor de urbanism in vederea
documentatiei ISU, documentajie incipienta demersului. Transferul se
raporteaza la sume ce se aloca spitalelor 9i am sa va dau citire, vor merge
aproximativ 5 milioane de lei catre spitalul Victor Babe9 pentru investitia Tn
paturile ATI despre care va vorbeam, 2 milioane pentru spitalul Colentina,
500.000 pentru Spitalul sfantul §tefan, 500.000 pentru Malaxa, 800.000
pentru Spitalul Cantacuzino, avand, Tncepand de acum doua saptamani 8
paturi Covid 9i cam atat pe aceasta zona. Tntr-adevar rectificam bugetul de
venituri 9i cheltuieli al Administra+iei Spitalelor 9i Spitalelor din subordine 9i
cu proiectele POIM pe care am sa vi le aduc la cuno9tinji. Au fost semnate
contractele de finantare pentru Spitalul Victor Babe9 cu suma de 35 de
milioane lei, Colentina 28 milioane de lei, Burghele cu aproximativ 13
milioane, Carol Davilla 3,5 milioane lei 9i astazi Ia ora 15:00 am primit 9i
pentru ASSMB 40 de milioane de lei, in euro sunt 24 de milioane 500 de mii
de euro, bani pe care o sa ii atragem, ce privesc cheltuieli pe care le-am
efectuat Tn lupta cu pandemia 9i cheltuieli viitoare ale spitalelor 9i ale
Administrajiei Spitalelor 9i Serviciilor Medicale Bucure9ti.

,r
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Domnul Presedinte de sedin la Smighelschi Cosmin Victor
Domnule Apostol, in microfon, va rog daca puteji Tnchide.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Tntrebarea este: atunci cand aji prevazut sumele pentru marirea

paturilor Ia ATI, la Babe9, aji luat Tn calcul 9i dotarea cu linie de aer pentru
19
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modularul din, pe care iI are Babe9-ul astazi 9i poate sa gazduiasca Inca 300
de persoane sau nu?

Domnul Vasile Apostol - Director general Administra+ia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucuresti

O capacitate de 385 de paturi, func+ionale sunt 100 dintre acestea
pentru forme u9oare 9i medii, avem Tn lucru un studiu privind Tnfiinjarea unei
retele de oxigen pentru toate paturile.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule primar, va rog frumos sa luaji act de chestiunea aceasta 9i

saptamana viitoare la urmatoarea 9edinla sa bugetam pentru ca a9a cum
puteji observa sunt situatii care nu pot fi gestionate la nivelul municipiului
Bucure9ti. Este pacat sa nu folosim ceea ce exista sa alocam fonduri, astfel
Tncat sa salvam vieti. De fapt rugamintea noastra este si alocam chestiuni
de ordin care nu pot a9tepta cat mai repede 9i am rugamintea ca maine sa
ne permiteti o consultare cu grupul politic PSD pe aceasta chestiune 9i sa ne
sustineti pentru ca in acest moment am depus Tn timp ce vorbesc cu
dumneavoastra acest proiect de hotarare sa devina o prioritate pentru
aparatul pe care iI aveji in subordine pentru a putea salva vieti, domnule
Primar general Nicu9or Dan.

va multumesc!

(

Domnul Pre9edinte de sedin A Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumesc!

(

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Pi eu daca pot, un minut, o Tntrebare pentru domnul Apostol.

Domnul Pre9edinte de 9edin@ Smighelschi Cosmin Victor
Pentru domnul Apostol, da?

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Da

Domnul Pre9edinte de 9edinta Smighelschi Cosrnin Victor
Multumesc!
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Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnul director, feltcitari Tn primul rand ca, continuaji proiectele

noastre, ca daji in sfar9it, alocati fonduri la spitale, solicitarile aceste sunt
anterioare, adica cu cateva luni Tnainte

Prima Tntrebare: Cum merg proiectele noastre, adica ale
dumneavoastra, sus+inute 9i initiate de noi privind testarea cetatenilor
municipiului Bucure9ti? tote acele proiecte, daca continua 9i Tn momentul
acesta cand vorbim 9i mai am o singura Tntrebare.

Multumesc!

Domnul Vasile Apostol - Director general Administra fia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucuresti

Toate proiectele pe testare sunt in implementare cu excepjia proiectulu i
pentru cei care nu stau acasa, pentru angajatii subordonatelor Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti, pentru care numarul a fost atins, avem
raportul de specialitate Tntocmit cu speciali9tii no9tri, cu colegii de la Victor
Babe9. Pentru acest proiect, pentru a continua acestea prin marirea
numarului trebuie hotarare de Consiliu General. La acest moment avem Tn
lucru Nota de fundamentare medicala.

(

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Poate asta ar fi trebuit sa spune Ii, ca noi cu amendamentul pe care I-

am propus un pic mai devreme pe proiectul de buget, pe rectificare de buget,
tocmai am venit Tn sprijinul dumneavoastra sa se aloce o suma suplimentara
inclusiv pentru testarea angajajilor. V-ar fi ajutat?

(
Domnul Vasile Apostol - Director general Administra jia Spitalelor si

Serviciilor Medicale Bucuresti
Doamna consilier eu am raspuns Ia ce am fost Tntrebat punctual de

catre domnul Badulescu. Daca ar fi ajutat sa avem testarea cetajenilor este
o Tntrebare Ia care nu doresc sa raspund. Evident ca trebuie facuta testare,
este recomandarea Organizajiei Mondiale a sanatalii 9i trebuie testaji 9i
colegii no9tri, numai ca din perspectiva administrativa eu v-am spus cum sunt
acum cu implementarea acestui proiect, altfel absolut toate proiectele
aprobate de catre Consiliul General al Municipiului Bucure9ti sunt in
implementare.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Sume daca v-ar fi de folos nu de proiect, 9tiam sigur ca proiectul este
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in sfar9it, 9i a doua Tntrebare o 9tie 9i domnul Primar general ca am
discutat-o un pic mai devreme la grup. Am depus noi grupul consilierilor
generali PSD, am inijiat un proiect de hotarare depus saptamana trecuta la
Cabinetul Secretarului General, un proiect privind alocarea unor suplimente,
suplimente, stimulente financiare pentru anumite categorii de personal din
cele 19 spitate, inclusiv angaja Iii dumneavoastra, medicii 9colari care sunt
deta9aji la Ambulanla 9i care nu primesc Tn momentul de fata decat
acea, cum se nume9te, spor de deta9are 9i pentru personalul tehnic,
administrativ 9i economic din spitale.

Nu am primit niciun feI de raspuns la solicitarea noastra, I-am rugat pe
domnul Primar General, ne-a anuntat ca saptamana viitoare va mai fi o
9edin@ de Consiliu 9i va rugam frumos, sa va aplecati cu Tntelegere 9i cu
dragoste fala de aceste persoane, poate gasiti o suma cat de mica, sa
Tncepem macar cu o anumita categorie, nu neaparat cu toate, iar pe celelalte
care ar ramane sa zicem descoperite, sa le avem Tn vedere la constituirea
bugetului pentru anul viitor.

Multumesc!

(

Domnul Vasile Apostol – director general ASSMB
Noi, Administrajia Spitalelor, am dat un raspuns Secretarului General

raportat la propunerea dumneavoastra la punctul dumneavoastra de
propunere, Tntre timp vreau sa va fac cunoscut ca a aparut HG 1035/2020
care modifica regulamentul de sporuri aferent legii unice de salarizare, Tntr-
adevar Tn legislajia incidenta despre care spuneam se vorbe9te de
personalul medical 9i personalul de specialitate.

Actele normative care pana de curand au produs efecte prin a acorda
diferite sporuri sau stimulente personalului medical din spitalele din Romania,
s-au raportat la personalul angajat care lupta direct in lupta cu pandemia,
'intr-adevar, personalul auxiliar tesa, este o categorie care de catre legiuitor
a fost eludata, astfel ca, avem prevederile Ordonanjei 162 prin care
administrajia locala poate inteweni in acest sens, Tnsa sa subliniez, trebuie
sa avem Tn vedere ca avem deja o legislajie primara HG 1035, de aici vom
pleca Tn evaluarea noastra ca 9i pana acum cu siguran@ ne vom apleca
asupra drepturilor pe care colegii no9tri sau de care ar putea beneficia.

(

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
O singura obsewa jie 9i chiar Tnchei. Nu vorbim despre sporuri pe care

ati spus ca le reglementeaza Hotararea de Guvern, acelea sunt sporuri care
sunt in procent de anumite sume la suta din salariu.



Ceea ce propunem noi, sunt stimulente, care nu au legatura, vin din alt
buget, alta legislajie, o sa vorbim dupa aia.

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin-Victor
Multumim, doamna consilier, haideti sa tinem dezbaterea ulterior.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Nu, nu, este foarte important, banuiesc ca tocmai poate reu9im Ia un

anumit moment sa nu facem confuzie, sporul este spor, ceea ce propunem
noi este cu totul altceva, v-am dat temeiurile legale 9i daca sunteti de acord
la un anumit moment, ne vom Tntalni, sa cadem de acord pe acest proiect.

Multumesc!
(’

Domnul Vasile Apostol – director general ASSMB
va multumesc 9i cu siguranla ne vom Tntalni, Tnsa sunt sigur ca am

spus, avem incidenta Ordonanja 162 care reglementeaza posibilitatea
administratiei publice locale de a plati stimulente, Tnsa trebuie sa vedem daca
categoriile sunt acelea, acolo se vorbe9te de personalul medical 9i personalul
de specialitate, altfel ne vom Tntalni 9i vom discuta evident asupra acestei
situatii

Domnul Presedinte de 9edin la Smighelschi Cosmin-Victor
Muljumim, domnule Apostol.
Doamnelor 9i doamnelor consiglieri, va rog, supun la vot 9i va rog sa

votati Proiectul de hotirare privind rectificarea Bugetului propriu al
Municipiului Bucure9ti pe anul 2020 9i validarea modificarilor aduse
prin D.P.G. nr. 1493/07.12.2020 privind modificarea Bugetului local al
Municipiului Bucure9ti pe anul 2020 pentru punerea in aplicare a
Ordonanjei de Urgenji a Guvernului nr. 201/2020 cu privire la
rectificarea bugetului de stat pe anul 2020, in integralitatea sa.

(

Domnul Bujduveanu, va rog sa ii dati ca s-ar putea sa fie legat de vot.

Domnul Consilier Bujduveanu Stelian
Da, domnule pre9edinte, va muljumesc frumos.
va rog frumos, pentru a putea fi discujia echilibrata, sa va gandiji la o

formula prin care daca consilierii doresc sa stea fizic Tn sala de 9edinta, sa
gasiti o varianta prin care sa existe reprezentaji de la toate grupurile, pentru
ca acest sistem Webex cu microfoanele blocate 9i prin cerea de cuvant, nu
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ne perrnite a intra in dezbatere cu colegi pe anumite probleme 9i cu directorii
din Primarie

va multumesc!

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin-Victor
Am rejinut, constatam situajia, Tncepand cu urmatoarea 9edin@ vom

remedia acest lucru. ’imi cer scuze personal in numele Consiliului deoarece
este o 9edin@ hibrid, cu totii ne adaptam situajtei de acum, va promit ca voi
da cuvantul tuturor celor care se inscriu pe chat, va rog sa mentionaji
numarul de pe ordinea de zi. De data viitoare vom reglementa mult mai bine
acest lucru

Domnul Pu9ca9 lonel, vot va rog. Domnul George Nicolaie, vot va rog.
Multumesc, Tnchidem votul.(

Cu 44 de voturi pentru, 0 voturi impotrivi, 1 abjinere, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Dau cuvantul domnului primar general.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, foarte pe scurt, am rezumat lucrurile cele mai importante din

aceasta rectificare
Domnul director a spus partea de Spitale, de ASSMB, este vorba de

extinderea limitei pentru stimulentele pentru persoane cu dizabilitati adulji 9i
copii 9i celelalte pe care le cunoa9teji pentru nou nasculi, pentru femei
Tnsarcinate, pentru familii monoparentale 9i pentru limitarea abandonului
9colar, pentru acestea au fost prevazute 9i se acorda de catre Primaria
capitalei toate aceste stimulente, Tnsa timita prevazuta Tn bugetul pe care
dumneavoastra l-aji aprobat a fost deja atinsa 9i a fost nevoie ca noi sa
extindem aceasta limita

De asemenea, limita a fost atinsa pentru subvertjia la caldura 9i pentru
subvenjia pentru transportul public. Acestea sunt cele mai importante trei
modificari 91 acolo unde spuneti ca o sa atacaji, este vorba de 300 de
milioane pe care prin mecanismul de swap sau de compensare Guvernul i-a
acordat Bucure9tiului din datoria pe care o are catre Termoenergetica.

Deci, practic din acest moment datoria catre Termoenergetica care era
undeva Ia 450 de milioane de lei a ajuns undeva Ia 150 milioane de lei prin
acest mecanism de compensare pe care tocmai l-am votat prin Consiliu.

(



Domnul Presedinte de sedin+a Smighelschi Cosmin-Victor
Mlultumesc, domnule primar general.
Trecem la punctul 2 pe ordinea de zi - Proiect de hotarare privind

aprobarea contractului de finanjare incheiat intre Direc jia Generala de
Asisten@ Sociala a Municipiului Bucure9ti 9i AM POIM in vederea
implementirii proiectului “Protejaji impotriva COVID”.

Dau cuvantul domnului consilier Socolovici Razvan.

Domnul Consilier Socolovici Razvan Mihai
Buna ziua tuturor, fmi cer scuze, eu vroiam sa vorbesc la punctul 2

inijial al ordinii de zi, cel legat de Arena Nationala. va muljumesc!
(

Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin-Victor
Am retinut, revenim. Domnul Andrei Rigu Tnscris la ordinea de zi. va

rog, cand va inscrieji sa luaji in calcul noua ordine de zi, noua numerotare.

Domnul Consilier Rigu Andrei Gabriel
Da, multumesc. Este proiectul “Protejati Tmpotriva COVID”, nu o sa

reiau ce am spus mai devreme, doar repet ca primarul general cu aparatul
de specialitate sa urrnareasca implementarea acestui proiect pentru a se
asigura ca echipamentele se achizijioneaza la cele mai bune prejuri de pe
piata

Bugetul pentru acest proiect a fost realizat Tn perioada iunie-septembrie
2020, atunci prejurile la echipamente erau diferite deoarece producjia nu s-
a adaptat situajiei, acum avem alte prejuri, am rugamintea sa supravegheze
acest lucru . Multumesc!

(

Domnul Pre9edinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin-Victor
Multumesc, domnule consilier. Mai sunt in sala luari de cuvant?

Doamna Simean Nicolescu loana Cosmina – director general
DGASM B

Buna ziua! Foarte pe scurt, da, a9a este, domnul consilier are dreptate,
bugetul proiectului a fost facut Tn perioada aprilie –iunie, imediat dupa
pandemie, cand prejurile la toate echipamentele, ma9ti, nebulizatoare, erau
foarte, foarte sus, iar acum ele sunt cel pujin la jumatate.

Desigur ca se vor respecta toate procedurile de achizijie publica 9i cu
siguran@ toate echipamentele vor fi achizijionate Ia un pre! mult mai mic 9i
atunci 9i bugetul proiectului se va ajusta conform.
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Multumesc!

Domnul Pre9edinte de 9edin@ Smighelschi Cosmin-Victor
Multumim
Supun la vot proiectul cu numarul 2.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Mai avem pe proiect o chestiune, da , tot pe proiect domnule

pre9edinte, domnule primar general, va muljumim ca staruiji sa continuati
proiectele noastre. va multumim frumos!

Eram sigur ca va veni momentul cand veji trece Ia PSD.
(

Domnul Primar General Nicusor DAN
cand spuneti asta va referiji 9i ca Tncerc sa astup gaurile pe care

le-ati facut, cei 300 de milioane.

Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin-Victor
Domnul Milea, domnul Voiculescu si domnul Melciu
Domnul Milea si domnul Melciu nu ati votat si domnul Adrian Moraru

submit
inchidem votul.
Cu 44 voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 abjineri, proiectul a fost

adoptat.

Trecem la punctul 3 pe ordinea de zi – Proiect de hotarare privind
aprobarea Protocolului de colaborare privind punerea la dispozi ge cu
titlul gratuit a spajiului din incinta Arenei Najionale 9i a sewiciilor
necesare desfa9urarii in bune condijii a call-center-ului, intre Municipiul
Bucure9ti 9i Direcjia de sanatate Publica Bucure9ti.

Voi da cuvantul domnului Razvan Socolovici prima data.

(

Domnul Consilier Socolovici Razvan Mihai
Buna ziua, grupul PNL ar dori sa depuna un amendament la acest

punct, am sa va spun despre ce este vorba.
Avand Tn vedere ca pe Arena Najionala se vor desfa9ura meciurile din

Campionatul European 2020, eveniment amanat pentru perioada 1 1 iunie –
11 iulie 9i existenta protocolului de Tnchiriere prin care se prevede perioada
de disponibilitate a Arenei Nationale pentru UEFA Tncepand cu data de 14
mai, amendamentul nostru prevede urmatoarea modificare:
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in primul rand in cadrul protocolului din proiect, ar trebui facuta o
Tndreptare eroare materiala, acolo este vorba de punctul 4 in Ioc de punctul
6, iar punctul ar trebui sa sune Tn felul urmator: “prezentul protocol de
colaborare se Tnchide pe o perioada de minim 5 luni, adica Tnainte de data
de 14 mai prevazuta Tn protocolul de Inchiriere cu UEFA de la data semnarii
acestuia cu posibilitatea prelungirii automate daca niciuna dintre parji nu
solicita acest lucru cu 7 zile calendaristice Tnainte, a§a cum este acum.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule primar, pentru ca dumneavoastra sunteji inijiatorul acestui

proiect, a9 vrea sa va spun ca exista o carte care se cheama Codul
administrativ 9i legislatia conexa 9i la titlul 3 la principiile generale de aplicare
spune un articol 6 principiul legalitalii. Vreau sa va spun ca Tn acest moment,
sigurdumneavoastra, manat de fostul premier care a fost sa spunem 9i na9ul
dumneavoastra pentru aceasta functie, aji omis un singur lucru ca aceste
cheltuieli nu vor putea fi decontate pentru ca v-ar fi trebuit o hotarare,
domnule Nicu9or Dan a Comitetului Municipal pentru Situatii de Urgen@ care
sa schimbe domeniul de utilizare al acestei Arene si ca la urmatorul control
al Curtii de Conturi, sa nu va puna sa daji banii Tnapoi, de aceea grupul PSD
pentru ca , sigurTnainte de toate este +inut de acest Cod o sa se abtina, oricum
el de fapt este acolo, acea unitate de elita a Direc+iei de sanatate Publica a
Municipiului Bucure9ti condusa de fina fostei ministre de trista amintire,
doamna ... a9a, deci, va rog frumos sa aveti Tn vedere ca v-ar fi trebuit o
hotarare a Comitetului Municipal pentru Situajii de Urgen R, unde
dumneavoastra sunteti membru care sa ratifice aceasta chestiune.

va multumesc frumos! Nu spun ca nu este nevoie, dar sa nu ajungem
la Tribunal, cum va place dumneavoastra sa spuneji. Cum ne-aji tarat
dumneavoastra o sa va taram 9i noi un pic, asta este viata!

(

(

Domnul Pre9edinte de 9edinji Srnighelschi Cosmin-Victor
Muljumim pentru intervenjie.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Apropo de principiul legalita Iii, instanja ce a spus de hotararile

du mneavoastra?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
O sa dau eu citire la cateva hotarari pe care le-a spus instanja despre

dumneavoastra. asta este mai interesant. Prefer sa discutam Tn birou, mai
prin martie. o M .q
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Domnul Presedinte de sedin@ Smighelschi Cosmin-Victor
Supunem la vot amendamentul, TI primiji pe e-mail acum.
Doamnelor si domnilor consilieri de la sedinta urmatoare ne vom

Tmbunatati, o vom face si vom deveni foarte buni, asa cum are toata lumea
pretenjia de la noi, de aceea va rog pe toli, atunci cand aveji amendamente,
noi reprezentantii Bucure9tiului, toti, 9i atunci va rog mult de tot pentru a fi
operativi Tn acest format hibrid sa trimitem pe e-mail din timp, este o situajie
noua, nu a fost Tn mandatul trecut 9i veti avea toate datele transparent pe e-
mail la vot.

(

Domnul Consilier Socolovici Razvan Mihai
Tmi cer scuze, din gre9eala am comunicat cand am citit amendamentul

minim 5 luni este vorba de maxim 5 luni.
Multumesc!

Domnul Pre9edinte de sedinla Smiqhelschi Cosmin-Victor
Muljumim pentru precizare.
Deci, toli colegii care mai au amendamente pe urmatoarele proiecte de

pe ordinea de zi va rog sa le pregatili din timp ca sa evitam pauzele.
Domnule Florin Covaci aveti cuvantul.

Domnul Consilier Covaci Florin
Multumesc, domnule pre9edinte. Muljumesc, domnule Primar. A9 vrea

sa mentionez ca aici pozitia grupului USR PLUS a fost de a adauga o
mentiune pentru ONG-uri. Invit ONG-urile sa contacteze DSP-ul 9i in
continuare sa sustina initiativele 9i proiectele de susjinere a luptei covid.

va multumesc frumos 9i muljumim ca aji ales sa sprijini li aceasta
initiativa. va multumesc.

(

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumim. Amendamentul va fi redactat, daca sunteti de acord Tn

procesul verbal, el a fost citit de catre domnul Razvan Socolovici.
va propun votarea amendamentului. va rog ajutor cu votul. inca cinci

consilieri va rog sa votaji, domnul Olteanu, domnul Voiculescu, domnul
lordanescu, doamna Hristudor. Tnchidem votul.

Cu 30 de voturi pentru, 6
amendamentul a fost adoptat.

voturi impotrivi, 6 abjineri,
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Trecem la votul proiectului numarul 3 in integralitatea sa - Proiect de
hotirare privind aprobarea Protocolului de colaborare privind punerea
la dispozijie cu titlul gratuit a spajiului din incinta Arenei Najionale 9i a
serviciilor necesare desfa§urarii Tn bune condijii a call-center-ului, intre
Municipiul Bucure9ti 9i Direc jia de sanitate Publica Bucure9ti.

Mai sunt 10 consilieri, domnul Moraru, domnul Nicolaie, domnul
Pu§ca§, doamna Hristudor. 'inchidem votul

Cu 29 de voturi pentru, 1 vot impotriva, 13 abjineri, proiectul a fost
adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, numarul 4 - Proiect de
hotarare privind aprobarea protocolului pentru darea in folosinji
gratuita a 10 autoturisme aflate Tn domeniul privat al Municipiului
Bucure9ti catre Direcjia de sanatate Publici a Municipiului Bucure9ti in
vederea desfi9urarii activitalii specifice.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

sa ramana pe banda tot aceea9i opinie, domnul Nicu9or ar fi trebuit sa
aiba o hotarare a comitetului care se putea objine imediat 9i a9a eram 9i noi
in rand cu lumea.

Domnul Presedinte de sedin@ Smighelschi Cosmin Victor
Vot, va rog. Doamna Gram 9i doamna Enciu. Tnchidem votul.

Cu 32 de voturi pentru, 0 voturi impotriva, 12 abjineri, proiectul a
fost adoptat.

r
Trecem la punctul 5 pe ordinea de zi - Proiect de hotarare privind

stabilirea prejurilor medii ale produselor agricole pentru Municipiul
Bucure§ti pentru anul 2021. va rog sa fmi arata li 9i chat-ul. Vot, va rog.

Domnul lonescu 9i domnul Milea, domnul Milea submit, sa apasaji 9i
pe butonul submit. Tnchidem votul.

Cu 43 de voturi pentru, 0 impotriva, 0 abjineri, proiectul a fost
adoptat.

Trecem la punctul 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotarare privind
reglementarea taxei speciale pentru promovarea turistica a
Municipiului Bucure§ti pentru anul 2021. Supunem la vot. Domnul Vlad
Voiculescu
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Domnul Consilier Voiculescu Vasile Vlad
Buna ziua. Cred ca a ajuns 9i Tn scris. Sper ca a ajuns electronic la

toata lumea. Articolul 1 se va modifica avand urmatorul continut: pentru anul
2021 se instituie taxa speciala pentru promovarea turistica a Municipiului
Bucure9ti care se calculeaza prin aplicarea cotei de 0,5% la venitul de cazare
pentru fiecare zi de sejur a turistului, valoare care nu include WA.
Persoanele fizice 9i juridice prin intermediul carora se realizeaza cazarea,
inclusiv unitalile de cazare din economia colaborativa comercializate pe
platforme tip AirBNB sau Booking.com au obligajia ca in
documentele utilizate pentru Tncasarea tarifelor de cazare sa evidentieze
distinct taxi speciala pentru promovarea turistica a Municipiului Bucure9ti
Tncasati. Platformele tip AirBNB 9i Booking.com 9i cele de acest tip vor avea
obligajia sa colecteze 9i sa vireze taxa doar pentru unitatile listate fara
clasificare. Unitatile care au un certificat de clasificare cu Tncadrare Tntr-una
dintre categoriile de unitati de cazare vor trebui sa colecteze 9i sa vireze
singuri aceste taxe. Mai pe romane9te, Tncercam sa venim Tn suportul
industriei hoteliere de cazare care este grav afectata, reducand acea taxa.

f

Domnul Presedinte de 9edin+a Smighelschi Cosmin Victor
Multumesc.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule Primar General, pentru ca dumneavoastra sunteti initiatorul,

a9 vrea sa va spun ca chestiunea asta este, sa raman retoric Tn ideea zilelor
noastre, este un pic forcepsuita pentru ca 0,5'7, se da doar cand vinzi
camera. Daca nu vinzi camera cum suntem noi acum, pentru ca sunt inchise
toate sau nu vin sau nu mai are cine sa vina aceasta cota nu se aplica. Deci,
atenjie la nuanje. Noi acum nu facem decat sa ne ducem Tn continuare pe o
chestiune care este lipsita de logica. Deci 0,5% se ia doar pe camera
vanduta. Eu daca nu vand nicio camera, nu platesc nimic. Acum nu 9tiu ce a
zis domnul ministru Voiculescu cu platformele, cu alea, eu cred ca trebuie sa
aveji in vedere ce spune Codul fiscal. Nu cumva sa ne Tngreunam situajia.
Eu nu zic ca nu e bine, domnul ministru Voiculescu, dar daca ati putea sa Tmi
spune Ii in baza carui temei sus jineji chestia asta ca eu vreau sa ma afiliez
ideii dumneavoastra si sa votez Tn consecinta. Ati folosit niste termeni de
specialitate, ni9te platforme, nu injeleg ce, ca asta e viata, nu trebuie sa fim
toli de9tepti ca dumneavoastra 9i cu alte calitali ca toata lumea va recunoa9te
calitatile. Dar spLIneji-mi, fiji amabil, nu cumva are probleme cu codul asta
fiscal cine v-a dat sa cititi asta? ca astea nu sunt cuvintele dumneavoastra.

(
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Dumneavoastra 9tili cu Paracetamolul cu ni9te d-alea de masurat oxigenul
care vreji sa le luati acum de la ni9te prieteni. la ziceti-mi cum este cu asta
acum? la zice ji-mi nu cumva intram Tn... ca nu a9 vrea sa merg la pu9carie
odata cu dumneavoastra. ca daca aplic ceva sau sa ma fac de ras sa zica
mama, bai ai votat ce nu trebuie. Eu !in la mama, de aia o amintesc tot timpul.
Tata este mort.

Domnul Pre9edinte de 9edinla Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumim, domnule consilier. Domnule Vlad Voiculescu. Supunem la

vot amendamentul.

r Domnul Consilier Circa Honorius Edward Adrian
Domnule primar, la Tnceputul 9edin jei spuneati asta fix cu taxa turistica.

A9a era modul? Pentru ca la comisii, cel putin lajuridica nu era deloc. Acesta
este amendamentul pe ideea ce spuneaji dumneavoastra la Tnceputul
9edintei, ca vom taxa cu 0,5. Tntreb. ca la comisie aga a fest.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Domnule consilier, primarul propune, consiliul voteaza. Dupa cum 9titi

foarte bine.

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smighelschi Cosmin Victor
va rog sa votaji stimati colegi. Deci votam amendamentul doamnelor

§i domnilor consilieri. Domnul Moraru, domnul Busi, domnul Hazarian.
doamna Mardarovici submit, domnul Rau, domnul lordanescu, domnul
Socolovici submit. Gata, Tnchidem votul. va muljumesc pentru atentie.

Cu 28 de voturi pentru, 5 voturi impotriva, 11 abtineri,
amendamentul a fost adoptat.

Acum votam proiectul Tn integralitatea sa. inca 5 consilieri. va rog mult,
atentie. Domnul Moraru, Hazarian, Puscas

Tnchidem votul
Cu 29 de voturi pentru, 9 impotriva, 6 abtineri, proiectul a fost

adoptat.

r

Trecem la urmatorul punct de pe ordinea de zi, proiectul cu numarul
7 - Proiect de hotarare privind inaintarea catre Guvernul Romaniei a
cererii de emitere a unei hotarari pentru transmiterea terenurilor gi
cladirilor Tn care i9i desfa9oari activitatea cluburile sportive 9colare de
pe raza administrativ teritoriala a Municipiului Bucure9ti, din domeniul
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public al statului 9i din administrarea Ministerului
Cercetarii, in domeniul public al Municipiului Bucure9ti.

Vot, va rog.
Stati o secunda
va rog.

Educatiei gi

Domnul Consilier Circa Honorius Edward Adrian
Domnule pre9edinte, am Tntrebat 9i la comisie, de altfel. in condi+iile Tn

care, ca sa vedeji legatura, mai ales ca primul punct a fost rectificarea
bugetara din care am scazut foarte mult, s-au taiat de la multiple din astea.
§i am Tntrebat 9i poate ma lamuriji ca, ma rog, colegii dumneavoastra au
Tncercat sa ma lamureasca 9i am Tnteles, in principiu. in momentul Tn care
luam administrarea cladirilor, terenurilor 9.a.m.d. presupun ni9te cheltuieli, nu
mici. Tn condijiile Tn care injeleg ca nu avem bani, sau ma rog, nu avem, taiem
multe lucruri, ne luam ni9te cheltuieli Tn plus, repet, nu mici, pentru ca... OK,
vrem sportul de masa, accept treaba aceasta 9i colegul meu probabil va
detalia, avem un club care poate sa faca treaba asta, inclusiv sport de masa,
CSM-ul care e al nostru 9i are buget Tn cadrul nostru. Noi ne mai luam Tn
plus, in administrare ni9te terenuri, cladiri. Au zis, domnule nu te lua cu
sportul de la minister. De acord. Dar administrarea asta de terenuri, cladiri 9i
a9a mai departe nu este o chestie ieftina. $i nu sunt pujini bani. §i, ca sa
injeleg, daca taiem ca nu avem bani, de ce Tncercam sa luam Tn plus ni9te
cheltuieli? ca acolo nu m-au lamurit, ca nu 9tiau, eram la Comisia juridica.
V-am Tntrebat, daca ma puteti lamuri, de ce, care este scopul acestei discujii.
Multumesc frumos !

(

r Domnul Primar General Nicusor DAN
Scopul este de a avea, coordonat, administrarea clubului nostru, CSM,

Tmpreuna cu cluburile sportive 9colare. Dupa cum 9tili, o parte din banii de la
cluburile sportive 9colare vin din de la Ministerul Educatiei 9i o sa vina Tn
continuare. Pentru partea de educajie 9i sport. Este important Tnsa ca noi sa
avem o administrare unitara a fenomenului sportiv CSM 9i a cluburilor
sportive 9colare. Asta o sa decideji durnneavoastra Tn momentul Tn care o sa
votam bugetul. Eu zic ca ne permitem, pentru ca sunt lucruri de unde mai
putem sa taiem.

Domnul Presedinte de sedin@ Smighelschi Cosmin Victor
Suntem Tn procedura de vot, va rog mult.
Domnul Bujduveanu de pe online, dupa care doamna Lipa care se

Tnscrisese.
\
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va rog microfonul domnului Bujduveanu.

Domnul Consilier Bujduveanu Stelian
Da, va muljumesc mult, domnule pre9edinte.
A9a cum am discutat Tn Comisia de patrimoniu 9i Tn cea juridica, voi

relua 9i aici 9i pentru colegii care nu fac parte din aceste comisii, aceasta
este o procedura prealabila preluarii Tn patrimoniu a acestor imobile. Deci
argumentul domnului Circa, ca nu exista bani la buget acum, nu este... pentru
ca noi acum cerem ministerului sa Tnainteze o hotarare de guvern prin care
sa ne dea aceste bunuri Tn patrimoniu. Deci va fi o perioada ulterioara Tn care,
cu siguran Ia, vom avea bani pentru a le administra. va muljumesc!

(

Domnul Presedinte de 9edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Mu ljumesc!
Doamna Lipa?

Doamna Consilier Lipa Elisabeta
Muljumesc mult! Domnule primar general, domnilor consilieri generali,

deci infrastructura sportiva este vitala pentru Primaria Municipiului Bucure9ti.
Avand Tn vedere ca avem Clubul Sportiv Municipal, care la ora actuala
plate9te zeci de milioane de lei pe Tnchirierea salilor de sport, pe care Ie are
in subordine. Deci sunt pentru 9i va rog sa vota li ca patrimoniul de
infrastructura al Ministerului Educajiei sa treaca la primaria generala a
capitalei. Avand Tn vedere ca are 9i fo4a financiara 9i poate sa se ocupe.
Multumesc mult!

( Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumesc pentru interven jie!
Voi citi rezultatul votului
Cu 27 de voturi pentru, 3 impotrivi, 9 abjineri, proiectul a fost

adoptat.

Doamna Consilier Lipa Elisabeta
Dar nu am votat. Eu nu am votat!

Domnul Presedinte de 9edin g Smiqhelschi Cosmin Victor
Doamnelor 9i domnilor consilieri, va rog sa fiji aten Ii.
A9a cum aji vazut, eu sunt 9i va spun, nu ma grabesc, vreau sa facem

lucrurile cum trebuie, nu aji fost aten Ii. Trei minute este termenul pe care TI
are sistemul. _

;; (%
/k //

J



A fost cerea de luare de cuvant dupa ce s-a anun+at Tnceperea votului,
doamna consilier. O remediem la urmatoarea situa jie.

Trecem la punctul 8 de pe ordinea de zi - Proiect de hotirare privind
Tnaintarea catre Guvernul Romaniei a cererii de emitere a unei hotarari
pentru transmiterea terenurilor 9i cladirilor in care i9i desfi9oara
activitatea cluburile elevilor de pe raza administrativ - teritoriala a
Municipiului Bucure§ti, din domeniul public al statului ei din
administrarea Ministerului Educajiei 9i Cercetarii, in domeniul public al
Municipiului Bucure9ti.

Acum luari de cuvant
Din sala, va rog.

( Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Muljumesc! Vreau sa iI intreb pe domnul primar care este rajiunea. Aji

explicat, nu avem aceea9i parere, dar majoritatea a decis. La cluburile
copiilor, ce se Tntampla? Dupa aceea vor fi administrate de cine? ca primaria
are doua entita li pe subiectul acesta. Aduceji alte entitali cu care facem ce?

Domnul Primar General Nicusor DAN
O parte din raspuns e similar cu raspunsul precedent. Pe partea de

educajie, de formare, veniturile pentru acei formatori vor veni Tn continuare
de la Ministerul Educatiei. Pentru tot ceea ce Tnseamna activitate
extra9colara care se desfa9oara deja in aceste cluburi Tn acest moment.
Consider ca noi, e important sa avem o rejea de spajii, printre care acestea,
pentru ca copiii nu fac activitate pana seara, care, Tmpreuna cu alte spajii pe
care noi le avem deja, sa constituie o rejea de centre de cartier in care sa se
poata desfa9ura tot felul de activita li culturale 9i sociale care sunt necesare.
Asta este ra+iunea pentru care am facut aceasta solicitare.

('

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Am injeles, domnule primar. Ideea este, injeleg ca rajiunea este sa

avem spajii. Pentru primarie este Tntotdeauna foarte important sa capeji cat
mai multe spajii. Cine le administreaza? Cine se ocupa, pentru ca va fi nevoie
de personal? Adica nu vorbesc numai de buget, ci 9i de oameni, oameni
capabili sa se ocupe de chestiunea asta. Cine ii conduce pe oameni, cine ii
organizeaza, cine ii conduce? Asta este Tntrebarea. Muljumesc!

Domnul Primar General Nicusor DAN
in momentul Tn care o sa discutam cu tolii organigrama primariei 9i a

institujiilor subordonate, 9i Tn momentul Tn care Guvernul va da curs solicitarii
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noastre 9i ne va da aceste centre, o sa discutam 9i aceasta problema. Pentru
ca 'in momentul de fay, dupa cum 9ti Ii, avem Centrul de tineret, avem Centrul
de Seniori. O sa propun o reorganizare a acestor tipuri de activitali 9i
dumneavoastra o sa dispuneji Tntr-un sens sau Tn altul, pentru ca a9a e legal.

Domnul Pre9edinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumim pentru dezbatere.
Supunem la vot punctul 8 de pe ordinea de zi.
Vot, doamnelor 9i domnilor consilieri.
Domnul Moraru, domnul Melciu? $i domnul Bujduveanu, submit.
Tnchidem votul
Cu 27 de voturi pentru, 1 vot impotriva, 14 abjineri, proiectul a fost

adoptat.(

Am vazut 9i mesajul prin care suntem solicitati sa consemnam voturile
care nu au putut fi sau care nu au fost oferite Tn aplicatie. O vom face in
procesul verbal.

Trecem la urmatorul punct ordinea de zi - Proiect de hotarare privind
imputernicirea Primarului General al Municipiului Bucure9ti sa
reprezinte in justijie Consiliul General al Municipiul Bucure9ti.

Voi Tncepe cu chat-ul. va rog mult doamna Ana Maria Gram, am vazut
ca ati solicitat cuvantul.

Doamna Consilier Gram Anamaria Alina
Multumesc pentru deblocare sunet.
Tnainte sa Tncep sa citesc amendamentul a9 vrea sa se aplice art. 233

din Codul Administrativ, consilierul general Badulescu a formulat mai multe
jigniri care sunt interzise prin Codul Administrativ 9i va rog frumos sa Tncepeji
sa aplica Ii. Prima sancjiune este avertismentul, apoi chemarea la ordine,
trebuie sa T9i retraga jignirile, nu putem continua Tntr-o asemenea atmosfera.

Ok. Acum amendament pe proiectul 9. Este un amendament pe care iI
prezint pe scurt. Am limitat mandatul Ia 12 luni urmand sa-1 prelungim daca
va fi, daca nu vom reu9i sa modificam Codul Administrativ pentru ca este o
lacuna a9a cum se explica prin raportul aparatului de specialitate la acest
proiect 9i la aricolul 2 am solicitat sa se prezinte lunar un raport cu cauzele
pe roI. O sa citesc amendamentul. Cred ca v-a fost trimis de catre domnul
Mircea Placinta tuturor

(
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Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Da, a fost comunicat.

Doamna Consilier Gram Ana Maria
Art. 1 se modifica si va avea urmatorul continut
”Se Tmputernice9te Primarul General al Municipiului Bucure9ti

pentru o perioada de 12 luni sa reprezinte Consiliul General al
Municipiului Bucure9ti Tn procedura contencioasa, necontencioasa,
arbitrala executionala, precum 9i Tn faja oricaror organe judiciare,
autoritati 9i institutii cu atributii jurisdicjionale.”

Art 2

Dupa articolul 3 se va introduce un nou paragraf care va deveni
articolul 4 restul articolelor consecutive urmand a fi re numerotate
Acesta va avea urmatorul continut

“Aparatul de specialitate prin Directia Juridic, va transmite lunar
in primele cinci zile calendaristice ale lunii un raport cu cauzele care se
afla pe roI, cauze Tn care este parte Consiliul General al Municipiului
Bucure9ti, care va cuprinde urmatoarele informatii:

a) numarul de dosar, instanja pe rolul careia se afla litigiul.
b) stadiul procesual fond, apel, recurs sau alt stadiu.
c) parjile din proces.
d) obiectul dedus judecalii, daca cererea este evaluabila Tn bani

de mentionat cuantumul
e) termenele de judecata anterioare cu menjionarea pe scud a

celor sustinute la fiecare termen
f) urmatorul termen de judecata cu mentionarea actelor

procesuale care trebuie pregatite pentru urmatorul termen.
g) alte observa+ii utile.”
Acesta este amendamentul.
Multumesc!

(

(

Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Avem o Tntrebare din sala. va rog la microfon.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Cui i Ie va prezenta, nu va suparati, ca nu am Tnteles din

amendament. Va prezenta Tn primele cinci zile ale lunii cui?

Doamna Consilier Gram Ana Maria
Se va prezenta tuturor consilierilor acest raport.
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Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Adica noua, cu date, cu cereri, cu solutii.

Doamna Consilier Gram Ana Maria
E ca un raport Tn excel, cu ni9te... .. .

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Dar eu nu TI vreau.

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumesc!
Supunem la vot amendamentul doamnei consilier Anamaria

Gram .
Vot va rog pe amendament. Domnul Milea, domnul Moraru, va

a9teptam. Suntem aici. §i doamna Enciu.

(

Doamna Consilier Davidescu Mariana Monica
Monica Davidescu sunt, nu fmi cite9te votul. Votul meu este

impotriva.
Multumesc!

Domnul Presedinte de 9edin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
Tnchidem votul. Toti consilierii au exercitat dreptul.
Cu 31 de voturi pentru, 9 voturi Tmpotriva, 3 abjineri

amendamentul a fost adoptat.
O sa dau cuvantul 9i domnului Moraru. va rog mult de tot, ca am vazut

ca a existat un vot unde Tntr-adevar dumnealui nu a apucat sa voteze. va rog
domnul Moraru. Vreau ca toata lumea sa aiba dreptul la cuvant. Domnul
Moraru aveti microfon. Daca nu este disponibil mergem mai departe.

Colegi consilieri va rog sa trecem la vot pe proiectul numarul 9 in
integralitatea sa. Vot, va rog. Domnul Milea 9i doamna Lipa. inchidem votul.

Cu 29 de voturi pentru, 13voturi impotrivi, 2 abjineri, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

(

Trecem mai departe la punctul numarul 10, stimaji colegi, -Proiect de
hotarare privind inscrierea in domeniul privat al Municipiului Bucure9ti
a bunului imobil ce face obiectul Certificatului de vacanta succesorala
nr. 103/17.09.2020, situat Tn Bucure§ti, Bd. luliu Maniu (fost Bd. Pacii)
nr. 170A, bl. H, sc. C, et. 8, ap. 144, sector 6 9i transmiterea acestuia in
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administrarea Administrajiei Municipale pentru Consolidarea cladirilor
cu Risc Seismic.

Vot, va rog.
va rog, domnul Pu9ca9, doamna Ciceala.

Domnul Consilier Maxim Marius-Catalin
Nu pot sa votez.

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Srnighelschi Cosmin-Victor
va rog tehnicul pentru domul consilier din sala. Domnul lonescu,

domnul Puscas, doar domnul lonescu
Tnchidem votul, multumesc
Cu 43 voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 abjineri, proiectul a fost

adoptat.
(

Trecem mai departe la urmatorul punct de pe ordinea de zi, proiectul
cu numarul 1 1 - Proiect de hotarare privind inscrierea Tn domeniul privat
al Municipiului Bucure9ti a bunului imobil ce face obiectul Sentinjei
civile nr. 1772/05.04.2019, situat Tn Bucure9ti, Bd. Gheorghe Magheru
nr. 7, bl. D, sc. 1, et. 7, ap.29, sector 1 9i transmiterea acestuia Tn

administrarea Administrajiei Municipale pentru Consolidarea cladirilor
cu Risc Seismic.

Vot va rog, dar domnul Moraru are o situajie tehnica, sa injeleg , domnul
Moraru Tncercam sa luam din nou legatura cu dumneavoastra, microfonul va
rog, suntem Tn procedura de vot, va rog votaji.

Cu domnul Moraru se pare ca avem o, este deschis votul, domnul
Moraru ne auziti?

(

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Acum patru voturi, atat eu cat 9i domnul Melciu nu am putut sa votam.

Trebuia sa ne dati voie conform regulamentului sa ne exprimam verbal
optiunea de vot, da. Ce facem, ne intoarcem patru voturi sa va spun pentru
ce vot am votat da?

Domnul Presedinte de 9edin@ Srniqhelschi Cosrnin-Victor
V-am dat cuvantul domnule consilier, v-am a9teptat Tmpreuna cu toata

sala

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Nu am decat sa fac semne. Nu, dar votul nu-I mai daji Tnapoi, 9tili?
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Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin-Victor
Mergem mai departe, Tmi cer scuze pentru neplacerile pe care le-aji

avut. Dumeavoastra trebuie sa fiji pe faza, domnule consilier. Muljumsc.
Domnul Pu9ca9, domnul Milea, va rog mult, domnul Milea a ramas.
'inchidem votul
Cu 42 de voturi pentru, 0 voturi impotrivi, 0 abjineri, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Mergem mai departe, proiectul numarul 12 - Proiect de hotarare
privind fnscrierea Tn domeniul privat al Municipiului Bucure9ti a bunului
imobil ce face obiectul Certificatului de vacanti succesorala nr.
21/23.09.2020, situat in Bucure§ti, str. Jean Athanasiu nr. 21, bl. G, sc.
A, et. 2, ap. 6, sector 2 9i transmiterea acestuia Tn administrarea
Administratiei Municipale pentru Consolidarea cladirilor cu Risc
Seismic.

Vot, va rog.
Domnul Suhan nu cred ca mai este, Tnchidem votul, mai este domnul

Suhan. nu Tnchideti votul
Votul a fost Tnchis
Cu 43 de voturi pentru, 0 voturi impotrivi, 0 abjineri, proiectul a

fost adoptat.

(

Mergem mai departe la proiectul numar 13 – Proiect de hotarare prin
care se ia act de incheierea actului aditional nr. 2 la contractul de
asociere nr. 1941/C/25.09.1995 intre Municipiul Bucure9ti 9i McDonald’s
Romania (actual Premier Restaurants Romania SRL).

Vot va rog.
Domnul Hazarian, domnul Milea
’inchidem votul
Cu 27 voturi pentru, 1 vot impotriva, 14 abjineri, proiectul a fost adoptat.

(

Ramane pe ordinea de zi proiectul numirul 14 - intrebari 9i
interpelari .

Domnilor consilieri?
Pentru a se consemna la ultimul punct - 28 voturi pentru, 1 vot

impotriva, 14 abjineri, proiectul a fost adoptat.
Multumesc. Pe chat daca mai avem vreo luare de cuvant?



Multumesc doamnelor si domnilor consilieri, declar sedinta de Consiliul
General Tnchisa, ne vedem la urmatoarea, spor pentru bucure9teni.

§edinta extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti s-
a Tncheiat Ia ora 18:17.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu rezultatele
generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe care s-a
desfasurat sedinta .C'

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR GENERAL
AL MUNICIPIU

Georg
LUI BUCURESTI
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1.Procesu1 verbal al sedintei anterioare a CGMB

A.Pentru 41/44 ( 93%)
B.impotrivi g/44 ( e%)
C . Abjinere g/44 ( 0%)

Niciun rispuns 3/44 ( 7%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Gabriel Rau
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
ionescu andrei
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Cosmin Smighelschi
Melciu Florin
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1.Supl ordinii de zi cu PH privind rectific . bugetara
A.Pentru 36/45 ( 80%)
B.impotriva 1/45 ( 2%)
C.AbTinere 7/45 ( 16%)

Niciun raspuns 1/45 ( 2%)

AB C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Gabriel Rau
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/ PSD
Honorius Circa
Cristian 01teanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
ionescu andrei
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas lonel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Cosmin Smighelschi
Melciu Florin
Andrei Badiu
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1.Eliminarea pct 6 de pe ordinea de zi
A,Pentru 32/45 ( 71%)
B.impotriva 12/45 ( 27%)
C.AbTinere 1/45 ( 2%)

Niciun rispuns e/45 ( e%)

AB C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Gabrie1 Rau
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Marius Pave1
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian 01teanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
ionescu andrei
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Cosmin Smighelschi
Melciu Florin
Andrei Badiu
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1.Eliminarea pct la de pe ordinea de zi
A , Pent ru 36/45 ( 80%)
B.impotrivi 3/45 ( 7%)
C.AbTinere 6/45 ( 13%)

Niciun raspuns g/45 ( 0%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Gabriel Rau
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Marius Pave1
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
ionescu andrei
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghe1 Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Cosmin Smighelschi
Melciu Florin
Andrei Badiu

Ix
Ix
Ix I
1 x 1
1 x 1
1 xl
1 xl
lx 1
1 lx 1
1 xl 1
1 lx 1

1 lx
1 lx

xI I
xI I

1 lx
I
I

1 lx 1
1 x 1 1 1
1 x t E 1
1 xl 1 E1 x 1 1 1
1 xl 1 I
1 xl 1 1
1 lx 1 1
lx 1 1 1111111

111111
11111111
It1111
1 xlIt11
1 x 1It
I I

I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
l
I

1 x 1
1 x 1
1 x 1
1 x 1
1 xl
1 xt
tx 1
1 xl
1 xl
1 xl
1 xl
1 xl
1 xl11
1 x 1
1 xl
It
1 x 1
Ix
tx



1.Ordinea de zi in integralitatea sa
A.Pentru 37/45 ( 82%)
B.impotriva 1/45 ( 2%)
C . Abjinere 7/45 ( 16%)

Niciun raspuns O/45 ( e%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Gabriel Rau
Lurninita Serban
Horia Tornescu
Florin Covaci
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/ PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
ionescu andrei
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Cosmin Smighelschi
Melciu Florin
Andrei Badiu

lx I
1 xl
1 x 1
1 x 1
1 x 1
tx I
1 xl
1 x 111
xI1111
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1.Amendament Horia Tomescu - la pct 1
A , Pent ru 26/44 ( 59%)
B.impotriva 11/44 ( 25%)
C . Ablinere 5/44 ( 11%)

Niciun raspuns 2/44 ( 5%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel lordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
ionescu andrei

tx
X
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X

X
X

xI
X

X
X
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Ix I

X
fx

X
X
X



1.Amendamentul dl Badulescu Aurelian - 1 a pct.1
A.Pentru 15/44 ( 34%)
B.impotrivi 26/44 ( 59%)
C . Abjinere 3/44 ( 7%)

Niciun raspuns g/44 ( 0%)

AB C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
loans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas lone1
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
ionescu andrei
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1.Pct. 1 Rectificarea bugetului propriu a1 Mun. Buc . pe anul 2020 si validarea
modificarilor aduse prin DPG 1493/2020 privind modificarea bugetului local al
Mun . Buc. pe anul 2020 pentru punerea in aplicare a 0UG 201/2020 cu privire la
rectificarea bugetului de stat pe anul 2020.

A.Pentru 44/45 ( 98%)
B.impotriva O/45 ( 0%)
C.Ab+inere 1/45 ( 2%)

Niciun raspuns g/45 ( 0%)
A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa

OlteanuCrist ian

Ix I
1 xl
1 xl
1 xl
Ix I11
tx 1
lx 1
Ix
1 xl
1 xt
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Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghe1 Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ione1
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
ionescu andrei
Cosmin Smighelschi



Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor

txt I
1 xl 1

I
I



1.Pct2. Proiect de hotarare privind aprobarea contractului de finanjare incheiat
intre Direcjia Generala de Asisten Ta Sociala a Municipiului Bucure;ti ;i AM POIM
in vederea implementarii proiectului “ProtejaTi impotriva COVID”

A.Pentru 44/45 ( 98%)
B.impotrivi g/45 ( e%)
C.Ablinere g/45 ( 0%)

Niciun raspun s 1/45 ( 2%)

AB C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Bust
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Dan Milea
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghe1 Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas lonel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
ionescu andrei
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
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Sanda Hristudor I X I I



1.Amendament la pct 3 al Dlui Socolovici
A,Pentru 3g/45 ( 67%)
B.impotrivi 6/45 ( 13%)
C.AbTinere 6/45 ( 13%)

Niciun raspuns 3/45 ( 7%)

ABC
a+ += = nln = = = W = = +• +n = = = = = n= = = W = =n Wl• On

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pave1
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian 01teanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghe1 Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabrie1 Rau
ionescu andrei
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Dan Milea

xl 1
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1 xl 1 1
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1 xl 1 1tx I
1 xl 1 1

1 lx 1
1 xl 1 1
xl 1 1

1 xl 1 1
1 xl 1 1xI I

lx 1
tx : I
I xI I
1 x 1 1
xI I
xI I11

1 1 xl 1
lx 1 1 1
E 1 lx 1
1 1 xl 1
1 xl 1 1
lx 1 1 1
1 x 1 1 1tx 1 1 1
Ix )
1 x 1

I
Ix

I I

I

I
i
I

I

I

I I

I
I
I



1.Pct3. Proiect de hotarare privind aprobarea Protocolului de colaborare privind
punerea la dispozi Tie cu titlul gratuit a spatiului din incinta Arenei NaTionale
;i a serviciilor necesare desfa;urarii in bune condiTii a ca11-center-ului,
intre Municipiul Bucure;ti ;i Direcjia de Sinatate Publica Bucure;ti

A.Pentru 29/45 ( 64%)
B.impotriva 1/45 ( 2%)
C. Ablinere 13/45 ( 29%)

Niciun rispuns 2/45 ( 4%)

AB C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicore1 Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
loans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
ionescu andrei
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
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1 xlIt
1 xl1111
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If1111



Sanda Hristudor
Dan Milea

11
1 xt

1111



1.Pct4. Proiect de hotarare privind aprobarea protocolului pentru darea in
folosinj:a gratuita a la autoturisme aflate in domeniu1 privat a1 Municipiului
Bucure9ti citre Direcjia de sanitate Publici a Municipiului Bucure;ti in vederea
desfa§uririi activita+ii specifice

A.Pentru 32/45 ( 71%)
B.impotriva g/45 ( 0%)
C.Ablinere 12/45 ( 27%)

Niciun raspuns 1/45 ( 2%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta cornanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghe1 Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
ionescu andrei
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
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Sanc a Hristudor
Dan Milea
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1 x 1

1111



1.PctS. Proiect de hotarare privind stabilirea preturilor medii ale produselor
agricole pentru Municipiu1 Bucure Sti pentru anul 2021

A,Pentru 43/46 ( 93%)
B.impotriva g/46 ( 0%)
C.Ablinere Q/46 ( e%)

Nic lun ras puns 3/46 ( 7%)

A BC

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
BADULESCU/PSD
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas lonel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
ionescu andrei
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
Sanda Hristudor
Dan Milea
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ionescu andrei I X I I



1.Amendament la pct 6 citit de Dl Vlad Voiculescu
A.Pentru 28/44 ( 64%)
B.impotriva 5/44 ( 11%)
C,AbTinere 11/44 ( 25%)

Niciun raspuns g/44 ( 0%)

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicore1 Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
loans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
ionescu andrei
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
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1.Pct6. Proiect de hotarare privind reglementarea taxei speciale pentru
promovarea turistica a Municipiului Bucure Sti pentru anul 2021

A , Pent ru 29/44 ( 66% )
B.impotriva 9/44 ( 20%)
C.AbTinere 6/44 ( 14%)

Niciun raspuns g/44 ( 0%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pave1
Roxana Cantea
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicore1 Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel lordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
ionescu andrei
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
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1.Pct7. Proiect de hotarare privind inaintarea citre Guvernu1 Romaniei a cererii
de emitere a unei hotarari pentru transmiterea terenurilor 9i cladirilor in care
i;i desfa$oara activitatea cluburile sportive ;colare de pe raza administrativ
teritoriala a Municipiului Bucure9ti, din domeniu1 public al statului 91 din
administrarea Ministerului Educajiei ;i Cercetarii, in domeniu1 public al
Municipiului Bucure;ti

A , Pent ru 27/45 ( 60%)
B.impotriva 3/45 ( 7%)
C.Abjinere 9/45 ( 20%)

Niciun raspuns 6/45 ( 13%)

ABC

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas lonel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
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BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
Dan Milea
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1.Pct8. Proiect de hotirare privind inaintarea citre Guvernu1 Romaniei a cererii
de emitere a unei hotarari pentru transmiterea terenurilor 9i cladirilor in care
i§i desfa§oara activitatea cluburile elevilor de pe raza administrativ -
teritoriala a Municipiului Bucure;ti, din domeniu1 public a1 statului §i din
administrarea Ministerului EducaTiei ;i Cercetarii, in domeniu1 public al
Municipiului Bucure;ti

A.Pentru 27/45 ( 60%)
B.impotriva 1/45 ( 2%)
C.Ab{inere 14/45 ( 31%)

Niciun raspuns 3/45 ( 7%)

AB C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
ENCIU MiHAELA
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Daniela Raiciu
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Bust
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghe1 lordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
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ionescu andrei
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
Dan Milea

Ix IIt
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1 xl

11
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1.Amendament la pct 9 - citit de Dna Ana Maria Gram
A , Pent ru 31/45 ( 69%)
B.impotriva 9/45 ( 20%)
C.Ab+inere 3/45 ( 7%)

Niciun raspuns 2/45 ( 4%)

A B C
+ + W = M = = = W = W = + = == n = n = = = = = = = = = = =

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
Honorius Circa
Cristian 01teanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicore1 Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghe1 Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ione1
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
ionescu andrei
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
ENCIU MIHAELA
Sanda Hristudor
Dan Milea
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1.Pct9.Proiect de hotarare privind imputernicirea Primarului General al
Municipiului Bucure;ti sa reprezinte in justiTie Consiliul General al
Municipiului Bucure;ti

A.Pentru 29/45 ( 64%)
B.impotrivi 13/45 ( 29%)
C. Ablinere 2/45 ( 4%)

Niciun raspun s 1/45 ( 2%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pave1
Roxana Cantea
Honorius Circa
Cristian Olteanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicore1 Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
ionescu andrei
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
ENCIU MIHAELA
Daniela Raiciu
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1.Pct10. Proiect de hotirare privind inscrierea in domeniul privat al
Municipiului Bucure;ti a bunului imobi1 ce face obiectul Certificatului de
vacanTi succesorali nr. 103/17.09.2020, situat in Bucure Sti, Bd. Iuliu Maniu
(fost Bd. Pacii) nr. 170A, bl. H, sc. C, et. 8, ap. 144, sector 6 ;i
transmiterea acestuia in administrarea Administrajiei Municipale pentru
Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic

A.Pentru 43/44 ( 98%)
B.impotriva g/44 ( 0%)
C. Abjinere g/44 ( 0%)

Niciun ris puns 1/ZU ( 2%)

A BC

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
Honorius Circa
Cristian 01teanu
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Bust
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
loans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
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1.Pct:11. Proiect de hotarare privind inscrierea in domeniu1 privat al
Municipiului Bucure§ti a bunului imobi1 ce face obiectu1 Sentinjei civile nr.
1772/65.04.2019, situat in Bucure Sti, Bd. Gheorghe Magheru nr. 7, bl. D, sc . 1,
et. 7, ap. 29, sector 1 91 transmiterea acestuia in administrarea AdministraTiei
Municipale pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic

A,Pentru 42/44 ( 95%)
B.impotriva O/44 ( e%)
C,Ab+inere g/ZU ( e%)

Niciun rispuns 2/44 ( 5%)

A BC

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
Honorius Circa
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicore1 Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas lonel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
ENCIU MIHAELA
Daniela Raiciu
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1.Pct12. Proiect de hotarare privind inscrierea in domeniul privat al
Municipiului Bucure;ti a bunului imobil ce face obiectul Certificatului de
vacanTa succesorala nr. 21/23.09.292e, situat in Bucure Sti, str. Jean Athanasiu
nr. 21, bl. G, sc . A, et. 2, ap. 6, sector 2 ;i transmiterea acestuia in
administrarea AdministraTiei Municipale pentru Consolidarea cladirilor cu Risc
Seismic

A.Pentru 43/ZU ( 98%)
B.impotriva g/44 ( e%)
C.AbTinere e/44 ( 0%)

Niciun raspuns 1/44 ( 2%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
Honorius Circa
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel lordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ionel
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabriel Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
ENCIU MIHAELA
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Daniela Raiciu
Cristian Olteanu
Dan Milea
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1.Pct13. Proiect de hotarare prin care se ia act de incheierea actului adijional
nr. 2 la contractul de asociere nr. 1941/C/25.09.1995 intre Municipiul Bucure;ti
91 McDonald s Romania (actual Premier Restaurants Romania SRL)

A.Pentru 28/44 ( 64%)
B. impotriva 1/44 ( 2%)
C.AbTinere 14/44 ( 32%)

Niciun raspuns 1/44 ( 2%)

A B C

Adrian Moraru
Anamaria Alina Gram
Luminita Serban
Horia Tomescu
Florin Covaci
Marius Pavel
Roxana Cantea
Honorius Circa
Petrariu Vasile
Ana Ciceala
ancuta comanici
lazar neacsu
Andrei Rigu
Stefania Petre
Diana Mardarovici
Valentin Necula
Valeriu Suhan
Sebastian Busi
Nicorel Nicorescu
Sorin Purcarea
Elena Tudose
costin hazarian
Ioans Stoica
George Nicolaie
RAZVAN SOCOLOVICI
Muresan Manuela
Vlad Voiculescu
Bujduveanu Stelian
Anghel Iordanescu
Elisabeta Lipa
Puscas Ione1
maxim marius catalin
Monica Davidescu
Melciu Florin
Andrei Badiu
Gabrie1 Rau
Cosmin Smighelschi
Catalin Deaconescu
BADULESCU/PSD
Sanda Hristudor
ENCIU MIHAELA
Daniela Raiciu
Cristian Olteanu
Dan Milea
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